
or if Anthony Malek was working with “the syndicate.” Herman 
Jackson told me that ArAony Malek had been working with him, 
Jerry Adamis and tHe “s^Wicato" for years. I askW Herman Japkson 
if Anthony Malek had anything to do with the assassination of Robert 
Kennedy. Herman Jackson told me that Anthony Malek was’involved in 
the murder.of Robert Kennedy. ■ . * 1 >

While I was in federal prison Anthony Malek met my mother at 
a single club. He identified himself to her as a C.I.A. agent and 
he told her that he was investigating Jerry Adams-, Gene Purcell, 
Bane Cully in regards to the smuggling of narcotics into this coun- ‘ 
try as well as, if I remember correctly, the assassination of Dr* 
King and President Kennedy. While I was in prison my mother wrote 
me about this incident. The incident upset me somewhat "sb I .wrote 
Mr. Fensterwald about; this and forwarded my mother’s letter to 
Mr. Fensterwald. He is still in possession of the letter._

When £ confronted Mr. Malek about his conversation with my 
mother he told me that he just told my mother that he worked for 

I the C.I.A. so that she would be more willing to tell him what she 
I knew about the "syndicate" as he was really working for the P.L.O. 
' (The Palestinian'Liberation Organization).* Mr. Anthony N. Malek 

informed me that the P.L.O. had sent him to investigate the "syndi- 
/ cate" as the P.0.0, had become very interested in tne “syndicate" 
p because of their operations in the Middle East. Mr. Anthony N.

•, Malek than produced some documents which led me to believe that he 
was at least associated with the P.L.O. As I told you in an earlier 
letter, the last time I saw Fuad Habash Ansara who is the director

' of the P.L.O. in South America,, he told me that the P.L.O. sus­
pected Mr. Anthony of working with the C.I.A. Furthermore, Mr. 
Fuad Ansara told me that the P.L.O. had suspected Mr. Anthony N. 
Malek of working with the C.I.A. for a long time. As I told you 
earlier, I don’t really-know anything about the assassination of 
Robert Kennedy. I’ve only heard rumors on the subject. I would 
say that'because of Anthony N, Halak’s unusual behavior and his 
association with such people as Jerry Adams and Herman Jackson, he 
is worthy' of an investigation. My conversation with Mr. Malek oc- 
cured after March 6, 1974* • .,

' If you will remember when I started my brief career of work­
ing for the Drug Enforcement Administration as a ’’special employee" 
in an undercover compacity, I went to see Mr. Chris Kametches so 
that I could arrange the purchase of large amounts of hard drugs 
such as cocaine and heroin. One morning I paid Chris Kametches. a 
visit at his office at Global Industries (telephone (kOk) 577-1393) 
to discuss setting up some major drug deals. Mr. Kametches at this 
time told me about the cocaine smuggling into El Paso, Texas from 
South America, and he told me that he was "backing this operation 
with .his money so that he controlled the entire operation." Mr.. 
Kametches assured me that he would not personally touch any cocaine 
or drugs, but he. told me that since the cocaine was really his 
since his money was backing the operation, he would see to it.that 
I could pur chase all the cocaine and any other drug which he in­
vested in that I wanted.
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M-ir. Kametches told me that I would have to purchase any cocaine I 
‘wanted to buy from el tin* Mr. George Tock, Hilanc^fevro, James
Long (Buster). I wouicRaavo set the 1^ pound of Wcaine^deal* up 
with* James Long psing a, D.E.A. agent as my buyer. However, I was 
unable to reacn him at that time so I contacted-Mr. George Tock. 
During this conversation I had with Mr. Chris Kametches regarding 
the drug smuggling operation through El Paso, Texas. Mr. Ka- 
metches told me some other things about this cocaine smuggling 
operation into El Paso which I believe you’ll find very interest- - 
Ing. I didn’t want to tell you about this portion of the con­
versation between Chris Kametches and myself as I felt that you 
wouldn’t believe me. Before I tell you this you must remember

• that Mr. Chris Kametches‘told me this and I’m just repeating a- 
conversation which may be helpful.

Mr. Chris Kametches told me that’’Mr. Bobby Jones in Ei Paso, 
Texas is completely safe to keep as much as ten or twenty pounds 
of pure cocaine in the hotel-which he owns in El Paso as no one 
is about to raid that place*” When I asked him why, he told>me, 
“because we have the D.E.A. on our side in Texas as well as the 
local police. Why even Senator John Tower.and the present Gover­
nor of Texas Works for and with us.” Chris Kametches further 
said that they "just about control the entire state of Texas in- 

; eluding Senator Benson. ” This came up when I asked Mr. Kametches 
about the possibility of getting busted with all of that cocaine 

• if I (were to go to- the hotel which Bobby Jones owns in El Paso, 
Texas. , .

i »
When I, vrandered into Ambroise and Company in December, 1971}- 

and met Mr#' Ambroise there for the first time, he told me about 
Herman and Bill Jackson and Ron Daveney as I’ve already told you. 
Mr. Ambroise also told me about Mr. Woods from Clayton County, 

1, who is a D.E.A. agent who provides them with protection. As I 
( told you, Mr. Ambroise informed me that Ron Daveney was in South 

America ds he was in charge of a major "syndicate" cocaine smuggl­
ing operation. Mr. Ambroise told me,that Ron Daveney would be re­
turning from South Are rica around the middle of January, 1975 with 
a huge amount of pure cocaine. Mr. Bob Ambroise told me that if , 
I wanted to distribute any of the cocaine once it arrived, I would 
have to go through the following procedure:

(1) I would have to go to Ambroise and Company Jewelers - 
i Retail, 87 Poplar Street, N. W,, and see either himself or Ron 

Daveney and tell them how much cocaine I wanted. (2) At this • 
| point I could either pay for the cocaine or marijuana there or 

wait until the cocaine or marijuana was delivered by Mr. Earl 
। ' Sellers. (3)' Mr. Ambroise told mo that the cocaine was always 

either picked up by the buyer from Earl Sellers, or delivered by 
Mr. Earl Sellers to the buyers. With a smile on his face Mr. Am­
broise told me that, "all we do here at Ambroise and Compai y is 
take the orders, take payments for the order s and count our pro- 

■ fits." Mr. Ambroise told me that Mr. Earl Sellers is employed 
by Fox Photo Inc. which is really owned by Mr. Chris Kametches.

■ Mr. Ambro.ise said that if Mr. Earl Sellers were accidently arrested 
with some cocaine, he wouldn’t be connected by the-police to him.
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\ \ That reminds me, in regards to that conversation I had 
'with Mr. Chris Kametch<^k back in December, 197^ r^arding the

• cocaine smuggling opcrOon from South America El Raso,, ■ 
Texas* which his money was backing, I just remembered something. 
When I asked Mr. Chris Kametches about the possibility of a bust 
occuring, Mr. Kametches1 reply was that this couldn't happen be- 
causo of the influence which he described.to me. - ‘ . .

I next asked Mr. Kametches what would happen if an accident 
were to occur which might cause the operation to.be busted like 
someone getting arrested with the cocaine. Mr. Kametches' reply 
to that question was that, "In that event, they hi d a couple of 
fall guys who would take- the bust and not even know fully what 
was being done, to them. Mr. Chris Kametches said that these "fall 
guys" were Mr. Phil Reed and Mrs. Sandy Reed who is Phil Reed's 
mother. Mr. Chris Kametches told me that neither Phil Reed or 
Sandy Reed knew enough about the operation to really hurt them 
(in reference to Hr. Kametches and the other major people in­
volved) or to cause the entire operation to be busted.

• Mr. Kametches said that Sandy Reed was really excellent for 
. "a fall" as she has been arrested in possession of almost an ounce 

of heroin before." It was because Mr. Kametches was using Phil 
and Sandy Reed as his "fall guys to take the’bust if anything 
happened" that he told me to go through Mr. George Tock if I 
wasn’t 100^ sure of my buyer. If you'll remember when I met Mr. 
Rick-Good and Mr. George Tock on Higiway !|1 (at the Stake and Ale) 
to set up the 1^ caine by (using a D.E. A. agent as the
buyer) there was there. .

looks to be about 17 years old, has blond hair and 
was just hanging around while we were, di^^^^the purchase of 
1^ pounds of cocaine. This must be the ^^^H|whom Mr. Kamet­
ches was speaking of as he didn't serve an^useful purpose being 

i at that deal other than to serve as a "fallguy." I don't think 
he even knew what he was doing there. Since Sandy Reed was busted 

■ for heroin, you might be able to locate her or there mus^b^some 
record of her bust. Perhaps, if you could find her and] 
and talk to them you might could secure their cooperatioiMmi^nly 
-if it didn't cause them trouble or put them in a worse position - 
like being killed by "the syndicate." I hope this information 
proves helpful to you. ' - ‘

’ . ■ • . • ■' . '. - ■ . .Sincerely yours.

P.S. Power to the People!

■7
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,» 'My father, Robert Willard Watson, worked for the Fulton County 
Sheriff’s Department nearly twenty years when killed in line of duty® 
He graduated from the' John Marshall Law School and served as a police­
man for the City of Atlanta for several years.' no was in military 

; service for more than eight years, receiving the Bronze Star (wnich 
was the second highest military award at that-timeJ and the Purple 
Heart along with many other military honors. ’

Being a severe asthmatic, thus spending all of my time indoors * 
as a child, I devoted most of my time to tne study of archaeology, . 
anthropology, paleontology, history, art history and geology. Mr. * ■ 
William S. Arnett (Bill Arnett) is well noted in the ar^ community,. : 
hjaving over two hundred pieces- of ancient Chinese jade sculptures 
dating back over h,000 years which he donated to the Atlanta Memori­
als Art Center along with numerous other works of fine art, . ;

In the summer of 196? Bill Arnett came to my home and invited 
mp and my mo.ther to visit his place of business which he was just . 
opening up. He informed me th t he intended to call his place of .' i 
business • "Ma.gellons " and that he would bp selling ancient relics, 

■ coins, fine French Period furniture, etc., and that he knew my 
mother and I.would like it. We visited Bill at Magelions and ho ; 
introduced us to his business partners in this venture. They were 
Gbne Purcell, Larry Meier and Bane Culley as well as Mr, Jerry ’ 
Adams who is the owner of Adams and.Associates Collections Agency

' a|s well as The Great American Silver Company, . ’

: Gene Purcell’s interest centered around Pre-Columbian art '
: while 'Larry Meier worked with the restoration of broken or damaged 
, ' works of ancient art. Bane Culley didn’t seem to have much of an 

interest other than his associate on with Mr, Jerry Adams, Gene Pur- • 
cell, Ben Pitman, Larry Meier and all of the other associates of

' Adams and Associates Collection Agency. ' • . '

■ ' Shortly after Magellon Galleries was opened Bill Arnett was
• already starting to disassociate himself with his newly found busi- .

i hess partners. Bill Arnett was suffering many looses due to thefts 
and unethical business practices on the part of his associates. How­

' ever, he didn’t tell me the full story until about a year after the . 
business had closed. ( * .

. • In any event, Bill Arnett, Gene Purcell and Larry Meier sug- 
; gested that since I was so knowledgable on ancient art that, perh^s, 

■ I would like to work with them. They said they knew very little a­
' bout ancient coins compared to my knowledge I hid, in the field, and 

that I would be needed rather badly to grade and price the coins as 
. well as to identify them. They offered to pay me in either money, 

coins, relics or whatever the business had for sale. Since I was 
' so young my mother took me to Magelion’s Gallery two or three times 

a vreek after school to work there. 1 was paid very well for my 
services and usually desired to be paid in either coins or arti- 

.facts since I had money. • •

v
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Gon© Purcell my mother appeared to be Mtractod to each 
other, and Gene s'h^d much -interest in her, MjRiothefc wajf very 

^lonely after my father’s death. Gene Purcell was very much im­
pressed with my knowledge of ancient art, etc., and used this to his 
advantage to see my mother. . ■ ,

’ The business went off very well when it first Opened, but by 
Christmas, 1967, it had started to go down. It was at this time that 
Gene became disgusted with Bill Arnett because -he said Bill priced 
the relics too high or didn’t want to sell them at all. Bill Arnett 

.was upset over the tremendous large amount of valuables which had 
been stolen or "lost”-.. According to Mr. Purcell, he threw Bill out ‘ 
and told him not to come back. According to Bill Arnett’s version 
of the story, he got what little was left of his things and' left,.
“n any event, Bill Arnett left the Magellon Galleries around Christmas 
1967. . . . • 1 -

1 didn’t want anything to eat so I bought the cigarettes and 
went back. The front door was ajar so I went in. Since the foyer 
was carpeted and the TV was still on, no one s^em to hear me. I 
stopped suddenly (as I was just about to enter the den to the right 
where tho men were.) I heard Geno Purcell saying in a very.clear 
voice that he was going to shoot that damn nigger bastard King in' 
the head and frame a jailbird just as they had Kennedy. The T.V. 
was on tho.news at that time whidh was telling of ,Dr. King’s lead­
ing tho strike by the garbage workers in Memphis that dcy. Mr. 
Jerry Adams voice said that they would kill Dr. King exactly one 
week from then to the day and about tho same time of day.

On one occasion whon I was at Magellons I had noticed Gene with 
4 gun (some sort of rifle with a clip), I thought that Gene Purcell 
l|ad this rifle for the protection of Magellon Galleries. Geno Pur­
cell expressed a desire for an Ml rifle so my mother bought one from 
my grandfather and gave it to Gene for Christmas. On numerous oc­
casions 1 would see Gene Purcell, Larry Meier and Bane Culley clean­
ing,or otherwise working on their guns. On another occasion when I’ 
v as at Magellons Galleries, just about two weeks prior to the murder- 
cf Dr. Martin J/Uther King, Gene was examining the site of another 
iifle. He often times would brag about being an expert marksman.

'On Thursday, the week just prior to the assassination of Dr. 
Martin Luther King on April hi, 1968, I was going to work at Magel­
lons Galleries (after school). My mother dropped me off there and 
left as she usually did. I noticed a black late model Cadillac which 
belonged to Mr. Jerry Adams in the yard. ! .

As I walked into the foyer I could hear, the T.V. on and men 
talking in the room which was adjacient to the small foyer. Gene 
Purcell came out of. this room and met me before I could walk in, al- ’ 
most'immediately after 1 first walked into the front door.' Gene 
Purcell seemed overly nervous for some reason almost as if he didn’t 
want me to be there. Larry Meier, Bai e Culley, Jerry Adams, Gene 
and several other men whom I didn’t know were in' the room which was 
the den to the right of the foyer. I only glanced upon them once 
before Gene Purcell closed the door, though he-left it cracked as 
he stood there and asked me to go get him some cigarettes and gaye 
me extra money to buy something for myself to eat.'
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After hearing *s I decided it was best went and>had 
-^something to eat as Gene Purcell had suggested earlier. This I did 

and in about a couple of hours I returned to, Magollon’s Galleries 
and attempted to appear as normal as possible. About this timo^, my 
mother picked me up. No one appeared to suspect that I knew any-
jthing about what was said in that den by them.

When I got into the car with my mother I told her that Dr. King
was going to bo killed. She asked me how I knew but I would not tell
her until Dr. King had been murdered. She told me that I didn’t knoV 
that, but I told her I .did. I told her the place, dy and time Dr. . 
King would be murdered as well as how he would be murdered. Just as. . 
I had said, he was shot in the hi ad. , ,

' After Martin Luther King was murdered, Gene, Larry and Bane left 
the country. Gene told me just before leaving that he may "never come 
back," and that 1 could work with Jerry Adams and purchase what was 
left of the artifacts from him (Mr. Adams) since most of them had been 
moved to his office which was located over Regenstein’s store in Buck­
head. • . ,

’1
I did not see Geno Purcell, Lanry Meier and Bane Culley until 

■ James Earl Ray was apprehended. My mother and I believed that if they 
knew,that I had overheard the conspiracy^ they would have us killed.' 
We decided that the best thing for'us to do if,they came back was to 
go back to Magelions and act as if we know nothing.

When Gene Purcell, Larry Meier and Bane Culley returned, we went 
back to visit them at Magelions Gallery. Larry Meier came to the 
front door which they always kept locked and took us down to the base­
ment where Gene Purcell, Bane Culley and a man they referred to as 
“Bannister.” They told me they had just gotten back into town. Bane 
Culley said that he had just gotten'back from Spain.

,Geno,Purcell was acting as if he was re-arranging some Pre- 
ColuEfbiaa relics as soon as I stepped into the room. I believe that 

■ thoy had been doing something else in the basement as all conversa­
tion stopped as soon as I entered the room as there was notning there 
but a few pieces of worthless broken pottery. •

;, “ ‘ Larry Meier asked ^e if I would come up stairs for a few minutes.
Later, after we left, my mother asked me what Laxry Meier had wanted.

,' I told her that he said that “bad things .happen'to people who overhear
■ :•* the wrong things and tell the authorities. He said their car could be

blown up, they could bo shot, their house could catch on fire. He said
' , that they could even get into trouble with the authorities and all .sorts .

• of accidents could happen to people. We didn’t go' back out there after 
that. . ..,

We later decided that the only right and proper thing for us^ to 
do was to get this information to the proper people in spite of the 
risk to our life. In June, 1970 we flew to Washington, D. C., at our 
own expense, to try to sec President Nixon. Wewero unable to see him, 
and we spent several hours/oeing interrogated by Secret Service Agents. 
During my questioning by Secret Service Agents,-I was asked if I had 
seen a psychologist as I must be crazy. I was further told that I cculd
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further told that i c^.d bo committed to a nenta^nsti,tutioh for 
talking like that and that if I didn’t take his aov5.ee and forget the 
whole thing, I would probably end up in an institution’of sone sort. 
The Secret Service Agents had been sent to the guard station of the f 
White House by President Nixon whom the guard said he had called*

1 After being treated very rudely by Secret Service Agents, one 
guard at the guard house there suggested we, perhaps, should see the 
P,B,I. in Atlanta. Upon our return to Atlanta, wo did just that. We , , 
went over the story with, the F.B.I. in Atlanta, and while doing so, t 
one F.B.I. agent said, yoh, Gene Purcbll, the gangster, yes, we know* 
him." Well, if they know him and they knew he’s a gangster, why isn’t 
he in prison? Neither* Washington or the P,B.I» here accepted our -/’ 
story. । ,

We decided then to get an attorney to help us get the* information 
to the right people who would take proper action on it. We went to see 
ar attorney we knew by the name of Lynwood Maddox who believed our story. 
Mr. Mad'dox went to see Senator Talmadge and Congressman Weltner who re­
fused to assist at all. Mr. Maddox then arranged for us to see the 
Governor who was Lester Maddox at that time. Governor Maddox listened 
and was polite and friendly, but did nothing. Lynwood’ Maddox then 
drove to Winder, Georgia to try to see Senator 'Bussoil, but the Senator 
wjs too ill to see anyone. . ■ . . , ' i

Finally, after reading an article in the newspaper about Bernard 
F^nsterwald, Jr', heading the Committee to Investigate Assassinations, 
Lynwood Maddox made arrangements for re and my mother to meet with 

' Mr. Ken Smith, associate of Mr. Fensterwald’s. Mr, Smith came to
Atlanta on a number of ocassions where we gave him all the information 
we knew. He also had me to make a tape of the conversation and what . 
had occured regarding the conspiracy.

i . ■ • *
Both Mr. Smith and Mr. Fensterwald have done extensive investiga­

tion on these people and have substatiating evidence to support my, 
story as they have been working on the case ever since 1970* The in- * 
formation they have has been given to every branch of the Government 
who refused to act on it. ’ , -

After we turned the information in, it evidently got back to 
the wrong people as "thp syndicate" approached me and told me that it 
had been decided that my mother and I would be killed. The people who 
Contacted me was Gene Purcell and two brothe rs by the name of Bill and 
•Horman Jackson (sometimes Hernan uses the name Ballard instead of 
iJackson). These people told me that it would do no good for me to in- 
-.fo’rm on them to the Government as they had people in the Government - 
-high in the Government. They told me that if I would coop erate, with • 
ithom, they would not kill my mother and me. Herman said that since I 
could not harm them by informing on them, they would allow us to live 
if we would maintain close contact with them so they could keep an eye ■ 

ion us. He said that we should do this by opening another art,gallery 
•with them like Magellons and that I should go overseas witn Bill Jack- 
..son who would be’going around the world very shortly. j
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f ‘Gone Pur coll saxa ho was going to Columbia Wuth Amorita and 
that ho would got some real good Pre-Columbian Indian art. My mothsr 
objected to mo going, but after much persuasion, sho consented as wo 
neither ono wished to die. Gene Purcell said that wo wouldn*t>have to 
invest over $5,000*00 or $6^,000.00, and th^t we would got our money 
back many times over ohco the artifacts wore shipped to the U.S.A.

I went to Asia with Bill Jackson who is' an elderly man as is his 
brother, Herman. Both men speak with a northern accent, and said that 
they were .from the Great Lakes area. Herman said that he had lived*in 
Chicago .and Bill said that he had lived in Detroit.
|. While in Southeast Asia Bill Jackson always managed to part com-, 

jiany with me as he had to attend to his business. So while Bill Jack- 
son took care of his business, I took car© of mine. I made some 
really excellent contacts for ancient Khmer sculpture from Angor as 
well as ancient Siamese sculptures in both bronze and stone. I was 
able to locate some truly outstanding pieces of ancient Chinese jade 
sculptures at one place in Asia at very very low prices as well as , 
Chinese porcelains of the Sung,’Tang, Yuan, Ming and Ching Dynasties. 
} found all of these wonderful buys by going into the countryside, in- 
^csmall villages which one can reach only at certain times of the 
year as they must be reached by narrow dirt roads which a re impossible 
to travel during the rainy season.

All of this required a tremendous amount of effort and nardsnip 
cn my part as I was caught in the rainy season up country and I almost 
didn’t make it out alive. When I was through collecting, I had over , 
three tons of objects of art and I had spent area nd $25,000,00 which 

. was insurance money from my father’s death and grandfather’s death.
I ran out of money so I decided to return to the U. S. ,

* Everything was ready to ship to the United States and all that 
: remained for,, me to do in Bangkok was to wait for a ship to come for 

. ? my things to be loaded on and I would have had to wait an additional
'month for that so I returned to the U. S. in October, 1971*

I Vachira Subhachowlit was in charge of exporting the shipment so
it was in good hands. Vachira Subhachowlit had been with me during

4 : my travels in which I collected this art and .showed me where to find 
■ these fine pieces. J had already gotten permission from the National 

-Museum of Thailand to export these pieces. Bill Jackson was hitting 
/me up for money and I was forced by him-to loan him some money which 
7-1 didn’t even know if I had or not as I was using my checking account.

, 'Upon my return home, I received one of my smallest shipments which con- 
' stained some relics which wasn’t of too great value, but I knew that our 

* money would multiply many times once that largest shipment arrived
% cwhich I had spent so long a time and put so much effort into collecting.

. y Before leaving for the U. S. from Asia, I did learn one valuable 
/piece of information from Herman Jackson as Herman told me that Prosi-

• . dent Kennedy was killed because he was conspiring with the Communists.
’ Thon after my return from Asia to Atlanta, I received news from Bangkok 

that my friend and associate Vachira Subhachowlit had been arrested by 
American Federal agents. Vachira Subhachowlit was arrested in November, 
1971, only about one month after I had gotten back home. Needless td 
say I was really very worried about my shipment. ’ I had sent Vachira
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' 1 "Shipping expense money to put my shipment aboard.

Just before the heroin was sent to my home through the mail, four 
armed, ski masked'men broke down the back door'one night about 9:00 P.M. 
.while my mother and 1 were in the den watching the T.V. They urshed 
us into the living room knocking my mother down and causing her to strike 
her head against a porcelain elephant. -They demanded to know where our 
money and valuables were. I told them there was no money and that what 
little money wo had my mother had deposited in her checking accounts

Two of the men t'ook me into the back be droom, ramsapking the room 
and stealing $31.00 from my mother’s handbag. They told me that they 
were going to kill us to keep us .from telling what we knew about the 
syndicate operations which Bill Jackson was overseeing inJBangkok where 
they were smuggling heroin into the United States. The other two men 
spill had a gun on my mother when we went back into the living room, 
where my mother was still on the floor.

They told her to get up that they were taking us to the basement 
aid that they were "going to blow our damn brains out and burn the god 
damn house down." Just as we started to go down into the basement, a 
kpock came at the door. They told my mother to go to the door' and 
that if she tried anything they wo.uld shoot both of us. My mother 
went to the door and it was Chris Barnum, an old .friend I knew from 
High School. *

I ■ As she opened the door to speak to Chris Barnum, she jumped out • 
on the front porch and started screaming. As she did, I started 
wrestling with a big fellow with a sawed off shot gun. He must have 
weighed 200 pounds. I wrestled the gun from him and leveled it on 
the back of his head, and as I did lie started runnirg away from me. 
Even though he was much larger than I, he seemed weak as if he had 
been on drugs. After I had gotten the gun, the other men said, "He’s 
got/cthe gun, let’s get out of here." My mother said latter that 
Chris had peeked in the door and asked if this was for real. He also , 
had been yelling at 'me to let the man have the gup as he would kill 
me. We reported this to the police, but the men were never caught.

''Shortly after that a magazine wrapped in brown paper.from Bang- 
■ kok, Thailand came through the mail. I had moved to Chamblee, Geor­

gia, and was trying to hide out from the gangsters as I was completely 
unnerved by everything at this point. I was sharing an apartment 
with some friends there and I didn’t go home very.often, although, 
I'would call. My mother told me over the telephone that a magazine 

• wrapped.in brown paper had arrived from the Orient, and that she had 
* put it in' the shopping bag with some things I had left in her house 

in.the hall closet. She never removed the brown paper wrapping to 
open it as it was not unusual for mo to receive magazines, journals, 
etc. from overseas on such subjects as art history, archaeology, 
political science, sociology, physiology. I still receive magazines . 
from overseas. - ,

,»'«>«'» f - • ,

* M < ••«■.«■>• MM , V( • » ♦ *
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• I .was in no'hxwry to pick up a magazine from my mother’s 
homo as I vas living a long way from her and I had plenty of read-

, ing material at the apartment so I never did go home to pick up my 
things from tho hall closet which was ths shopping bag with tho 
magazine' and other items* ‘ ■

My mother told me that at least a dozen narcotic agents sur­
rounded our home and came in on.her and Chris Barnum with drawn * 
guns. Unfortunately, .Chris had just dropped by to see me as he did 
not know that I was living in Chamblee as I didn’t tell anyone other 
than my mother and th'e friends I moved in with.

The agents later raided the apartment where I was staying and 
;ook me to jail for importation of he roin from Bai gkok, ^Thailand 
through the U. S. mail. They found no drugs or anything illegal 

where I was staying. My mother told me how the agents had made her 
sit in one place, not permitting her to even go to the bathroom 
while they ramsacked our home for hours, burning up’ two fine lace 
sablecloths with testing equipment and burning a place on our 
dresser. ,

Also, my mother had informed me that after a colored agent 
, searched’ the basemint, a sterling silver malacito ring (antique from 

Jhina) was missing. The ring was on a displqr table in the basement
i My mother and’I had been trying to‘sell a few items since our ship­
ment from Asia had not arrived.

, Vachira Subhachowlit was in jail and had inform! d me that 
American Federal agents who arrested him had taken my shipment of 
art even though there was nothing illegal about the shipment. 
Vachira had been arrested in November 1971 for sending heroin in 
the mails. The magazine was sent -to. me via Air Mail and it arrived 
in January, 1972. It requires only five.days to receive a letter 
©repackage via Air Mail from Bangkok, Thailand. Whoever addressed • 
the full magazine of heroin to me was not Vachira Subhachowlit as • 
the handwriting was1 not the same, plus the fact that Vachira was in 
jail when the heroin was sent. * . <

' ■ If Vachira was going to send me heroin he would have sent it 
in a much more intelligent fashion than just filling up a big plas- 
*tic bag with heroin and rolling it up in a magazine, wrapping it in 
brown paper and sending it Air Mail. This was the first time I was 
framed and I just didn’t know what to think of that. I certainly 
didn’t ask for anyone to send me any drugs from overseas and I don’t 
know anyone in Asia that’s 'a big drug dealer other than Bill Jackson 
and his associates so maybe that answers the question of who sent mo 
that. I only know that I’m innocent of.the crime of importation of 
heroin. . ' ' . . ’

The Federal B.N.D.D. (Bureau of Narcotics and Dangerous’Drugs) 
agents took the wrapped up unopened magazine from the hall closet.

4 .

..w MA.tM*k*'*<*'*^4*1'** »*** * - * I ll^» I .•>*>■<»• If ^tfi I t« »»< i^1 I '« <« lh< ^t«r* .< U< Ml > < s j i I n< •« >1- • .W><»«,»H-H
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and said' that it contained heroin and opened it and showed it to 
my grandmother who had just cone in* They also said that thoy had 

■ confiscated two others like it in the nails. My mother and I wcro 
released on bond after our,arrest for three counts of importation 
of heroin from Bangkok, Thailand through the nail. ,

When I was released on bond (which was $5,000.00) I was re­
leased on the condition that I stay at ny Grandmother’s (Mrs. C * E.- 
Evans) home. I stayed there for a while but not too long as -I fear­
ed that my presence at ny Grandmother’s nay cause her to be harmed* \ 

[ in any event, Herman Jackson contacted me by telephone and 
Remanded to see me. When I met with him he had a younger man with 
i^im by the name of Wayne. Herman Jackson and Wayxu told-me that we 
would have a repeat performance of the break-in by the four armed 
jpasked men but that we would be killed this tine if my mother and I 
did not plead guilty to our federal charges of importation of ter oin 
from Bangkok, Thailand. They said that if we pb aded guilty to that 
charge it would discredit our testimony regarding what ue knew about 
•them. They further said-that I was to maintain that” I was a drug ' , 
Addict and that was the reason I bad the dope mailed to me.” Well, 
that was the furtherest thing in the world from the truth' as T had 
never used any kind of drugs. They said that if the authorities - 
thought I was a drug addict, it would go a lot better for me. I 
went 'along with it as I did not want further trouble with "the syndi­
cate. "

After the break-in by the four armed masked men, my mother had 
burgler bars and doors put up over the entire house including the 
basement. Since the house was so well fortified, I moved back into 
it, for a short while after Iwas released on bond. Under the condi­
tions of my bond I was suppose to stay with my Grandmother.

’ ^ If you’ll remember Chris Barnum, a friend of mine since early 
childhood was present at both break-ins (the "syndicate men" as well 
as the raid by the .Federal agents). Chris Barnum talked about his 
two experiences at my home an awful lot all over the Buckhead area 
to everyone he knew.

’ Contrary to popular opinion, the highest incidents of drug 
'abuse does not occur in the poor gettos of the innor city among poor 
Black and other minority groups. The highest'incidents, of drug a- 
buse in most major cities and in particular Atlanta occur in the ■ 
affluent suburbs. The upper class youth from middle and upper in­
come families can best afford a drug habit as drugs are very very 
co'stly on the American black market. Buckhead and Sandysprings are 
among the most.affluent sections of Atlanta and it was in Buckhead 
that Chris Barnum and I grew up and attended smool,

| By Chris Barnum telling everyone in the Buckhead and .Sandysprings 
area about the break-in by "the syndicate hit men" as well as about 
the narcotic raid by Federal agents who found a fortune.in heroin, 

.another unhappy incident happened to me, ■
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I had spent the dry down town shopping. When. I had finished 
I decided to go to Buckhead as it was such a nice day. When I 
arrived in Buckhead, I stopped* in the little park at Gardcnhills 
to speak with a couple of girls I knew. A kittle latter four boys 
I once went.to high school with (Bobby Black, Stanly Henderson, 
Charles Lorenz and Allen Barks) cartie up. 1 was never close friends 
with these four boys and X was never enemies with them either. I 
simply knew them when I saw them, and we were on good speaking terms,
though 3 never associated with them,

, These four boys .invited me to go with them and go horse backI , A.evwv •••* vw qv vk.^ qv ..v.^v VMV..

I Riding.at Charles Lorenz’s farm in Sandysprings. Since/it was such • 
I a pleasant sunny day and yet early, X thought it would be a. good idea
’ so I agreed to go and accepted their invitation. Well, I didn’t go
| horse back riding. I ended, up in the woods in Sandysprings with Allen
! Parks stomping me in the mouth, Charles Lorenz hitting me on the head

ind ear with a stick. They also cut me with a knife.

| Because Chris Barnum had told everyone in Buckhead and Sandyspring
I ' $bout the break-in by "syndicate hit men" and the raid by Federal *

i
gents that :found a fortune in drugs, these four boys thought that I 
as a big dope dealer and that I was either carrying a lot of dope or 
lot of money around. X carried neithi r. I carried only one Greek 

ilver tetradrachm of Antiacocus VII of Syria minted in Antioch-during 
he second century B.C. which I had purchased earlier that day and had 
ritten a check for as X was not a ’drug dealer and, therefore, X didn’t 
ave a lot of money to carry around on me.

, I had only the ancient Greek coin, a piece of jade on me and a
piece of jewerly which Eric deKolb of the Gallery deHautbreau had made 
for me. I had under 510.00 in cash on me at the time and, needless to 
say, I had no drugs of any kind. ' ■ - ’ .

, ' ‘ After I was brutally beatened and robbed, I went to the nearest
* ' houSe in Sandysprings and the residents of that house called the

police for me. X told a City of Atlanta dective what had happened 
. •; ; incluaing all details, and he showed me mug shots, of the four boys 

and said that they had a long history of drug violations and‘drug re­
lated offenses as they were drug addicts. This X never knew dr I

| • would not have associated with them.

p ' The police located the four boys and arrested them. This dec-
[ • ; tive then called me and spoke with my mother and me informing us 
H ’ ■ that they had recovered my gold medalion by Eric deKolb and my an-
! ■ cient Greek coin and for us to come down and pick these items .up,
I • When we went to the Atlanta police station downtown to pick these 
h’ • items up, the dective had only my gold madellon for mo. (He no 
!• -longer had the Greek coin as he had said), and worse than that, he 
i ■ arrested me I ' _. ' . '

J-- ' It seems that when.the police picked these four boys up, they
■j, ' had narcotics in their possession which they said they had taken
:| off me vihen they robbed me. They also told the dective and the,

’ police that they wore going to kill me. The dective told my mother
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' ^no ^a^ ^o W'ls^tting no in jail fo.^>y oti^afet^ as 'thoso 
• ■boys said that they were going to kill ne. If he thought'they 

wore serious in their throat, why not keep then in jail? When it 
all boils down to it, I was still arrested for distribution of nar­
cotics* All that had happened was that 1 u'as the victim of a rob­

bery and brutally beaten*. I was treated at Grady Hospital and 
later at the Ponce do Leon Infirmary where the stick was stuck way 
down into my ear causing severe bleeding.

. ’, We had to hire Mr* Ernest D. Brookins on that case and pay * 
him a $£00.00 retainer fee. It never came to court as the police 
could not havp had a’ case against me because I was innocent of the ' 
offense. All the police did was further victimize me after I had 
already been through enough trouble with that incident, not to men­
tion costing me.money which I had to pay an attorney. Diane Sul­
livan who was with me at the .park that day would certainly ha ve 
{estified in my defense but the case never came to court. To make • 
atters worse, the syndicate was in contact with me again so I de- 
ided to move out of my mother’s house as I did’not'want to fur­

ther upset her or cause her to get killed or anything* j

I clearly remembered what had happened earlie r when we were 
‘broken in on by the four armed, masked men, so I moved into an 
^partment with a friend of mine. ‘The syndicate people still knew 

• where I was but I felt that my mother' would be bettor off if I was 
;Away. In moving away,-I had to sacrifice a lot of security as this 
/ Apartment was not fortified with the iron doors with bullet proof • 

1 locks, barred windows, etc. as was my mother’s home, but my mother 
was on the very verge of a nervous break down'and one more inci- 

i dent would have pushed he r off the deep end. All this had already 
effected her very badly as she suffered and still suffers from ’ 
miagrain headaches everyday of her life. I felt that it was in. 
my mother’s best interest that I move out.

Herman' Jackson and Wayne were still giving me headaches as . 
they wanted to keep an eye on me and when they were not keeping an 

’eye on me they were' calling me over the phone. £ never knew Wayne’s 
last name as no one ever called him by his last name. He lived in 
the Hill Top Apartments right off Piedmont Road in North East 
Atlanta with a blond haired woman and her children.

Wayne did pilot a plane, that much I did know, and he was work­
ing for the syndicate, bringing in cocaine, pot and running Thompson 
^' caliber machine guns. Wayne was also working with Bill Fisher’ 
from Detroit who is married to a girl named Candy. They now live on 
■take Tahoe, Nevada. Bill Fisher is of the Fisher family as is in 
Fisher body in Detroit. Wayne-was working with Bill Fisher on a 
massive stolen car operation where new very costly cars such as 
Lincolns, etc. ware stolen and ’then shipped back to Detroit. They 

. were shipped back to Detroit by the freight car load and orc e they 
reached Detroit they were run back through the factory through Bill 
Fisher and sold once again as new cars straight from the factory* 

< .^f 'Wayne was flying from Atlanta with Thompson u£ sub-machine guns 
that'the syndicate was getting from the military hero' in the States 
and flying through the. Southern United States, through Mexico and 
on down to Columbia where he would land at Carta Hocna Columbia. Ho 
would leave the machine.guns there and pick up a load,of,cocaine and 
pot. He would sometimes pick up a load of brown heroin in Southern

^■M*w,**v»«M*^«t«w*«*Mt«**i,M»«*«ii« r^«**i**«ar{<t* ****»**«>hh'VF*1»***^W"<,**«*«|»*»’**<i»>»* *'• i»4 «'«L»».M»t taw t rn»*m***«<»*«iMM*«»»*«***»
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^Mexico vas well. After he had gotten to Carta Hoena and picked up . 
a load of dope there, Wayne would fly back using a different route. 
He would go up through the Caribbean Sea landing at Bimini where 
upon he would receive a signal from one of their associates in* 
Florida. He would fly low through a "blind spot" in the radiar, 
and then back up to Georgia with his illegal load.

Once he landed in the Atlants area Bill Fisher Would ,cone down 
from Detroit to get some of the drugs., Hr. Waltci' Eisenberg (15700‘ 
Providence Drive, Apt- 907 Southfield, Michigan 48075) would also , 
come down to get some' of the dope .from Wayne. Hv. Eisenberg's phon? . 
number’was (313) 55 746 8 6 and his father is Mr. Sol Eisenberg who is 
one of the principle owners of Kenko Steel Corporation.

Mr. Sol Eisenberg is a very big collector of ancient art, es­
pecially ancient Greek'amphoras. Mr. Sal Eisenberg has the largest 
Collection of Greek amphoras in this country, it is said, and from 
what I’ve seen of it, I must admit that it is a very very fine col­
lection.

Wayne was also associated with Mr. Jimmy Powell from Florida 
v^ho was smuggling pot and cocaine into the United States on board 
shrimp boats into Florida. Mr. Powell and his brothers own a house 
in, Detroit where a large amount of this dope is sold. The Powells 
'also own a hotel in Florida. The Powells are still smuggling* cocaine 
'and pot into the United States and selling it in Detroit and the 
Great Lakes region. The Powells sold a tremendous amount of pot arid 
cocaine in Atlanta back about two years ago, and Mr. Ron Watson was 
in charge of the distribution of their dope. Ron Watson messed up 
and caused about a couple of tons of pot to be busted in the Atlanta 
area, so the Powell’s became pretty upset and stopped supplying 
Atlanta. They now only sell their dope in the Detroit area.

. ^ Back duri. ng June, 1972 and' around that time, everytime 'Wayne 
would bring a load of dope into Atlanta, Wally Eisenberg, Bill Fishe r 
Jimmy Powell and Roh'Watson would, show up at Wayne’s' apartment. Mr. 
Chris Kametches .would also go to Wayne’s apartment sometimes, and it 
appeared that Mr. Kametches was backing Wayne with a lot of money. 
Mr. Chris' Kametches is one of the owners of Global Industries here 
in Atlanta. Wayne was still working very closely with Mr. Jerry

’ Adams §nd especially Gene Pu* cell, as hi's trip to Columbia (at the 
time I went to Asia with Bill Jackson) was to ’set things up for 
•Wayne’s; operation out of Columbia. ■ > ■ - . -. .

~:‘‘ Ron Watson, his family arid especially his sister,’ Joy Wasson, 
friends of mine, probably have gon*o through some troubled times by 
now because of,the knowledge Ron and Joy have about the Powell’s 
'dope smuggling operations. I have seen’ neither Ron 'Watson nor Joy 
.‘Watson since June of 1972 so I don’t know the latest news regarding 
-.them. ’ My mother lost Joy’s phone number, but then my mother’never 
liked Joy as she said that Joy was a whore. I still remember where 
their parents home is but I’ve been too occupied to run around look­
ing for'them and besides Ron Watson was involved in rsome heavy drug
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dealings so4 I’d 1'aAr not keep company with hi^ In'Juno; 1972 

•'I-was contacted by Herman Jackson and told that Wayno was in Jarnac a .
in tho mountains and that he had experienced trouble 'with his plane, 
like engine trouble. Hernan Jackson told me that since I wasn’t in­
volved in any illegal activities and that since 1 wasn’t conducting 
any b^S business on anything, I could fly to Jamaca with over 
$5,000.00 as Wayne didn’t have any money, and ho needed to buy parts 
for tho plane. Horman Jackson said that he didn’t want to wire tho 
money to Wayne as it could be easily traced and he didn’t want any-; 
one to know that Wayne was there*

*a<*h||«*.«<Mv^ii>MM*,rY>*-««a •e'»»\ n *- i«<‘ i« mm. ^% • ^.cwMwwiMtai ••• * ## --ts ,« « « i , < ,■:>,« »•*•*« M "MH • *«w«»
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i ‘ 1 was to meet Hayne at the Pelican Inn and GriH-.^nd stay at • ,. 
[the Casablanca Hotel in Monteago Bay. Mr. -Hernan Jackson said that 
I would be followed. Indded, I was followed as when I checked into 
the Casablanca Hotel I da ter noticed that Wayne Smith from Winder, 
Georgia was there at the same hotel. Wayne Smith was (and still is) 
a pretty big dope dealer who is associated with Charlie Land. Wayne 
Smith' and Charlie Land both work with a big dope dealer named Logan 
Ifrom Tucker, Georgia. Logan works with Chris Kamotches. Charlie 
[Land also worked with Ron Watson who was dealing the Powells dope 
Eo Charlie Land and Wayne Smith dealt mostly cocaine and pot.

Shortly after my arrival in Montego Bay after I had checked 
nto the Casablanca Hotel, Wayne met me and picked up the money, 
'ayne told me to stick around until he was finished with the plane 

[as he may need more parts though he doubted it,. I stayed in Montego' 
Bay for about a week "until Wayne met me again 'and told me to go back 
to Atlanta to pick up $3,000.00-more from Herman.

I don’t know what was throng with the plane but it was very 
costly. I flew back to Atlanta and picked up the additional money 

/and took it back down to Montego Bay, staying in the same hotel, etc. 
On this trip 1 only stayed a day or two and then flew back to Atlanta 
Needless to say, I didn’t have any desire to go to Montego Bay at 
thaA-time in ,the first place, but I was really upset and freightened.

{-'..-. One night, prior to my trip to Jamaca, I waj over at Wayne’s 
■ apartment when he [asked me to come with him while he took care cf a 

little business, i can still clearly remember what happened that 
night. - I didn’t know it when I got into the car, but Wayne had a 
.Thompson k5 sub machine with a clip in the car. It was like the ones 
he-was' flying to Columbia. ' .„ '

Vcyv- He drove to an- apartment building and stopped the car. He took 
the machine gun out of the car, placing it under his jacket and pro­
ceeded to go to an apartre nt in that' complex where he parked the car.

. He- went up to the door and kicked it down, and the last thing ’which 
•I remember seeing was a man’s head litter ly explode as ’Jayne emptied 
'the' clip of his machine gun into the man’s head.' This happened.in 
April, 1972. Wayne told me the same thing could happen to re. and I 
believed him. It, made me very very sick for a long while. After I 
returned the second timb from Jamaca, my bond was revolked for "leav­
ing- the country without permission" and I ended up at the Pulton

■ ’ County Jail. ’ • ;■ = > .  ■*
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■ Someone in JamWx had sent no 22 lbs of poR’ia Voight ’ along 
with a shipment of furniture to an art gallery where I left things ■ 
on consignment. She gallery’s name w$s Karh Ltd. which(was owned 
by Pat and Dick Strickland. This shipment of pot along with furni­
ture was not shipped in my name. I never signed any.shipping papers 
to send it, nor any bills of sale for the furniture. It came as a 
total surprise to me that this was sent as I didn’t send it. The 
pot was not hidden and it was another frame like the heroin in the 
mail. X never went to court for that pot which was sent as some- t 
one else, signed the papers to ship it from Montego Bay. -It was 
sent in order to insure that I receive time out of this te roin in 
the mail charge. - /

In regards to Dick and Pat Strickland, I have often wondered 
i]f Jack Strickland wasn’t related to them. Jack Strickland was a 
friend of Waynes from Bl Paso, Texas who owned a chartered plane 
s'ervice. Jack Strickland would bring pot into the states across 
the Mexican border and sell a hell of a lot of pot in the South­
eastern United States. . ' .

Another friend of Wayne’s was Robert Burnstein in Ft. Louder- 
cale, Florida who also owns a charter plane service and flies pot 
back into the United States. Mr. Burnstein wax Id some tire s sell 
jot through Wayne or Ron Watson here in Atlanta.

There was always ’’business men"in and out of the offices of 
/|dams and Associates Collections Agency by the dozens. Back in 
1967 while Bill Arnett was still friends and on good terms with 
Jerry Adams, a Mfr. Tony deLuca from New York would often visit 
Mr. Adams in Atlanta. Back then. Bill Arnett and Henry Moog of 
Clover Realty owned West 11th Galleries on Peachtree Road. Tony 
deLuca, was about 35 years old, medium height and wore glasses, 
sometimes was very interested in art., especially Greek, Roman and 
fine hu'vpean art. - 1 s = ' ' . • ” ‘

' I remember in particular that Tony deLuca collected fine 
French furniture, and was a friend of Mr. Adams.„ Mr. Adams directed 
him to the Westullth, Galleries. Mr. Adams was also friend of Mr. 
Marcello, Mr. ^^W^and Mary Singleton from New Orleans who would 
come -into his offices back then.
* ”** ’ I * *• . * .’ • -« «• >•• •« * .* I ’ ' '

- ■’ ' In-'ahy event as I had stated earlier, the syndicate (in parti­
cular^ Herman Jackson) informed me that I was to plead guilty to.the 
charge of: importation of heroin even though I an innocent of that 
dharge as he said that it would discredit my testimony so that I 
could-never testify against them about what I know. . .
' * * -s * r- • , . , 4 । 1 < .

- ■ Throughout all this time, .1 have never done or conducted any 
Illegal activities myself. X never sold or trafficted in drugs, 
but I gained further knowledge about their activities because they 
wished to keep a close eye on me because ny mother and I had gone 
to so many branches of the government about them. A *

w'~'’Mr;-Ernest D. Brookins was representing me on tho importation 
of heroin charge and he assured me that I would -receive probation 
if I plead guilty. 1 plead guilty and was sentenced to 6 years. 
Before I was sentenced I was sent to Ashland, Kentucky for ”60'days 
observation” and after I returned from the observation; I was sen-
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^•tenced from four to six years at the Federal Youth Center in Ash­
land, Kentucky. My mother was given a one year probated sentenced 

. I spent two years at the federal prison in Ashland, Kentucky apd I
was released on parole March 6, 1974*

Upon 
sity

While at the prison in Ashland, Kentucky, I attended the Ash­
land Community College and maintained a 3*5 and above grade average 

my release on March 6, 1974.x I entered Georgia State Univcr- 
and took a part time security'job

While attending Georgia State University my parolp,officcr,' 
Mr. Steve D. Mullis informed my mother that I had been arrested in 
New Orleans. It couldn’t have been ne as I was working that dy . 
In any event, Hr. Mullis had been sent a ’’flier” from thcF.B.L 
s'aying that Robert Byron Watson, Social Security No. ^^^^ 
e'tc. was arrested in New .Orleans on a drug charge. Sincextwasn*t 
me and I could prove it, I didn’t receive any trouble from this in­
cident. The fact remains, though,- that someone else was using my 
name, knew my birth date and my Social Security number when they ■ 
were arrested for drugs in New Orleans. •

Np one else knows my Social Security number but people within 
the U. S. Government, ana if ,I hadn't been able to prove where I was 
supposed to have been arrested I would have been placed in jail. Any- 

, .Way, I was attending Georgia State University, and I was taking an 
Overload of courses just as I did in Ashland, Kentucky, making-3*5 
and above grade averages.

. During this time while I was' attending Georgia State University 
I would often times spend the night at a girl friends, namely Mrs. 
Dona Rathcamp (divorcee) 2^02 Ashentree Dr. in Decatur, Georgia/ On
the night of July 6, 1974 I was at Dona Rathcanp’s and 
for ray -mid quarter examinations*

I was studying

check 
wanted

About 12:00 P.M. I became hungry and proceeded to 
refrigerator, and found there was 'nothing in it that I 
was asleep upstairs, Gloria, the maid,- was asleep downstairs 
decided to walk the mere one block to an all night food store near

he
Dona 

so I

the-bridge on I 285*. It was a very short distance and I could1 
easily walk it, and besides it felt 'good to get out into the fresh 
air'* *"' ’ k - ■ ~r

t
: '-'"'"While'on'the way to the food store, a policeman pulled up to 

the side of the road, jumped out and threw ne up against .the patrol 
Car-and searched ne. He pulled out a bag of pot-from my pocket 
which I didn’t even have ahd took me to the DeKalb County jail. I 
was charged with Soliciting a Ride, Public Drunkenness and Viola­
tion of the Controlled Substance Act (pot). In itself, these minor 

(charges were not serious offenses, but they ’would constitute grounds 
for the revolking of my parole. There was under an ounce of pot in 
the’bag,' ' ; '.. . : •. ■■ *.4 -• -, V. . . .
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'' Itsccas that Donna Rathcamp had been arrested several times 
in the past for drug violations so hex’ house was being watched by 
narcotics agents. ( Mr. Tyrus Atkinson, an attorney friend of mine, 
informed ne"of Donna Rathcamps previous arrests for drugs. _ I did 
not know that Donna Rath camp had been arrested .for anything' in tho 
past as sho did not tell me’, and if I had Imoxm, I wouldn’t have been 
there*

After being arrested by the Dekalb County police, I was informed 
as to why they had played theix* latest dirty trick (as Nixon’s men 
called them) on me. -It seems that they wanted to make^a sizable bust 
on Donna Rathcamp and whomever associated with her, ana they wanted - 
me to "set her up for tho bust. ’’

I could not help the agents set Donna Rathcamp up for a bust as 
I didn’t even know she sold drugs or fooled area nd with them to' start 
with, though I would have gladly cooperated if I had known anything. 
Mr. Tyrus Atkinson was my attorney on the case and he advised me that 
since I couldn’t set Donna Rathcamp up for a bust (1 don’t believe sho 
sold drugs). I should secure some information in order to set some other
people up for busts to help my case. I did just that

As time passed, and I heard-nothing further from my case, I pretty 
such forgot about it* I learned 1 ter that I was supposed to have ap­
peared in cour.ton August 6, 1974, but since 1 did not* receive a notice 
from Dekalb County nor was notified by my attorney, I never appeared* 
I knew absolutely nothing of it until my parole officer, Mr* Steve 
Mullis called me up and told me thatPekalb County had issued a warrant 
for my arrest for failure to appear an court, but that if Dekalb County 
didn’t keep me in jail, neither would the Federal Government* 

* I.
My mother called ,the Assistant Solicitor who said I’could just 

pay 8100.00 fine if I wished to plead guilty. I told my mother and • 
Mr.^Atkinson that I was- not guilty, but my attorney advised me to just 
pay' the fine,' especially since Mr. Mullis had ride the statement that 
if Dekalb County didn’t put me in.jail, neither would the Federal 
^Government. I also felt this best because 1 could then just turn in 
what information I had to the D.3.A, which I did when T was sworn -in, 
finger printed, photographed, - etc. as a paid informant in. their down 
town'office. '• • •* — - ’ • - ' • , L >

«•*'"• In August of 19714- Mr. Jerry Prokos called me at home and told me 
that he had just arrived in Atlanta from Denyer. It had' been a couple 
of years* since' 1 had seen Mr.- Prokos, and I was greatly surprised that 
he, had-my mother’s phone number as it had been changed while I was-in 
prison, Mr,' Jerry Prokos told me that he had called Mr. Buddy Oul- 
pepper of the Buckhead House of Travel in order to get my phone num- 

.ber/‘ As’I sit'here I can clearly remember that Jerry Prokos never knew 
that I knew Buddy Culpepper nor that ne knew me. • . • - ■■ ' ’

::- I h'avo information: that Creg Culpepper (Buddy Culpepper’’s son) 
was ordered killed by Mr. Marcello (Brad Marcello’s father) and Mr. 
Frabbiole in Mew Orleans. The only way that Jerry Prokos could have.
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gotten Buddy‘Culpeppers number (in order to locWp mo) was. . . 
Through Brad Marcello whom Jerry Prokos was working with).- Original­
ly I had known Jerry Prokos in Detroit as he was a friend of “Perry 
Dupree and the Dupree family. The Dupree’s are well acquainted with 
Mr. Walter Eisenberg,

As I said earlier, Mr. Sol Eisenberg and 1 have been acquainted 
for sone years now as Sol Eisenberg is a big collector of ancient art,- 
ancient coins and especially classical Greek art. Jerry Prokos at- 
'tended a few parties at. the Fisher'narision back in 1971 and 1972 which 
were pretty big happenings at'one time,

| Mr. Jerry Prokos was also incarserated with me briefly when he 
was arrested for stealing an airplane. However^ he was freed and re-’ ’ 
mained in jail only a very short time, - •

| After Jerry Prokos called me at hoxie that evening in August, I 
went to meet him at the- Holiday Inn downtown, Atlanta. When I met 
Jerry Prokos that evening I did not discuss any busire ss matters as > 
3| wasn’t conducting any business at that time other than trying to 1 
sell objects of art for Bill Arnett on A commission basis'in order 
t(o raise enough money so that I could start importing my own thirds 
again from overseas,

I had withdrawn from all of my classes at Georgia State’ Univer­
sity because the harrassment I had received from Dekalb County regard­
ing my acquaintance with Donna Rathcamp had screwed my grades up. It 
caused me to miss my mid-term exams at school besides getting behind, 
in my studies.

, Jerry Prokos briefly mentioned that he had a friend who would 
like to invest in opening up an art gallery and that he would like 
for mo to help him with it,’ Well, I didn’t pay very much attention 
to Mr, Prokos multi-million dollar investor, in a business as he 
started to explain to me that he was running out of money so that he 
wouldn’t be able to stay at his room in the Holiday Inn any longer, 
and he wondered if I had some friends whom he might stay with.

I called Scott Boyd up who gladly put Jerry Prokos up in’his 
apartment on W. Paces Perry Road. Jerry Prokos explained something 
about it being a lot of extra trouble to wire money .to Atlanta when 
he would only be staying two or three days. Back a few years earlier 
when I knew Mr. Prokos, he was a drug dealer selling many thousands 
of bits of blue tabs of purple haze acid which he said his brother 
made as his brother had a lab. Needless to say, I never accented his 
offer to sell me LSD as I wasn’t a drug dealer. .

: When Jerry Prokos arrived, I was happier to see him without
enough money for a hotel room, 'and not dealing drugs than "to be com-, 
miting ciincs and come with stacks of hundred dollar bills- As I said 
earlier, Scott Boyd put Jerry Prokos up in his apartment as a favor 
to me. It was while*at Scott Boyd’s apartment that Scott made Jerry 
Prokos acquainted with many many people in the Buckhead and Atlanta 
area including Mr. Tommy Rauschenberg.

During this first visit that Jerry Prokos rude after I.was re­
leased from prison, Jerry Prokos kept speaking about this big in­
vestor he had that would like to invest in an art gallery and about
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how ho would liko for no to go back to Denver with hirf. I 't'pld Hr# 
^‘Prokos ’that I did not want to go to Denver as I didn’t havo tho 

funds to spare* I told Jerry Prokos that if his big investor wanted 
to invest he could just cone to Atlanta and dp just that# Then 
Jerry Prokos asked no if 1 would go io Denver if it didn’t cost no 
anything. Thinking that Jerry Prokos was just putting on airs, I 
told hin yes. /

After all, I thought a free trip out West during the sunner * 
would bo. fun if it didn’t cost ne anything. Hr# Jerry Prokos then 
told ne that a private plane would be flying in to pick ne up. I 
asked bin if the plane was stolen or if there was any-dope in it, 
and he said, "no." I thought this night just bo an enjoyable trip. 
Jerry Prokos nade a phone call and told ne the trip was all set to 
go# I got permission to go from ny parole officer, Steve D. Mullis#

The day before I left, Steve Mullis dropped by ^y mother’s noa 
v.here I was staying. I called Jerry Prokos up over at Scott Boyd’s 
and and Jerry Prokos verified the reason that I was making tho trip# 

was going there to discuss setting up a business which I would be 
the buyer for and I was to discuss the sell of jade. I did not take 
any jado with me as the only jado I had was in my private collection, 
though I would have sold my private collection had the in/ estor made ■ 
£ serious good offer.

/ It was my intentions to sell this investor jade which belonged 
'tot Bill Arnett if ho was for real or if he was serious about opening 
up a business, I would supply the jade from friends of mine in Asia. 
In any event, I was suspecious of this trip a little after all of 
the bad things which had happened to me#

• Nxck Catri flew one of Brad Marcello’s twin engine Haviho into 
the airport here in Atlanta. Judy Arnett (Bill Arnett’s wife) drove 
Jerry Prokos and me to the airport. Well, the airpiano was for real 
as ‘It was worth about $195,000.00. I net Hick Catri at that time 
who was piloting the plane. .The plane took off and I was on my w^ to 
Denver# - • _ .

Upon arrival in Denver, Brad Marcello was there at the airport 
waiting for us to land. When I got out of the plane, Brad^ Marcello 
introduced himself, and -I started to freakout inside as I'felt a 
little nervous. I still remembered the old days at Jerry Adam’s 
offices. .’

I spent about a week in Denver, during which time Brad Marcello 
. .introduced himself as a. big time syndicate figure. Brad .Marcello 

indicated that he would like to open up a business dealing in art 
and antiques. -Brad Marcello said that he was going to use this busi­
ness to legalize the money he was making from smuggling and selling 

| drugs. He said that he already owned a chartered plane .service but 
that he was making too much money selling and smuggling drugs to 
cover it with that business anymore#

He said that from what he had heard about me and what photo- 
' graphs I had shown him that I could supply objects of art such as 
ancient Greeks Roman, Hittite, Islamic, ancient Chinese, etc. at
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such a price that the business would make money' as well as cover 
the money they.were making off of dope, thus keening IBS off of their 
back. -I told Mr., Jorry Prokos'and Brad Marcello that I liould sell 
them art but that I would have to think about working with them in 
a business* f"

Actually, as far as I was concerned it would be completely out 
of the question to work with them in a business-. I only said that 
I would think about it so as not to anger them after they had gone * 
to so much expense to bring me there and treat me to the town. I 
made it very clear to' both Brad Marcello and Jerry Prokos that I 
would riot sell their drugs for them as they had asked ne nor have 
anything to do with any illegal activities.

VZhile there in Denver I overheard Nick Catri and Brad Marcello 
discussing buying some kilos of dope from Max Schulmann in New York 
who owns a publishing company there in New York. The rest of the 
t me I was in Denver I spent going sight seeing and night clubing 
with Jerry Prokos, Brad Marcello and Mick Catri. i

Brad' Marcello then told me that he was going to New York, and 
I asked him if he was going via Detroit. He said that he also was 
gping to Detroit. Before he went to New York I asked him to drop 
me off in Detroit then, which he agreed to do. Nick Catri, Brad 
Marcello, and Jerry Prokos and I landed at the city airport in 
Detroit’s Bast Side.

I met with a« friend of mine and went to a party that night 
while Marcello and his crew took care of some business in Detroit. 
Before Brad Marcello left Detroit I met with him one again where 
upon he informed me that he’s flying to New York to take care of 
some business. He took off and I remained in Detroit seeing various 
friends. _ . . -

* ’Brad Marcello flew back into Detroit to take care of some busi­
ness, then left back for Denver. .1 flew Back to Atlanta. (Before 
going to Detroit from Denver, I called my parole ’office? and. asked 
him if it was all right for me to do so, and he said that it'was all 
right.

Once 1 was back in Atlanta, I started to receive threatening 
phone calls once again. Whoever it w as that was making these phone 
.calls would not identify themselves. They would say only that they, 
were going to kill my mother and myself and burn the house down. 
Well, this upset me considerably. I did not want, to put my mother 
•in any kind of danger or cause her mental state to deteriate any 
worse because of worry. She already had constant miagrain headaches 
because of what we'had been through. Because of these constant head­
aches, she confuses and misquotes things which I’ve said. This causes 
misunderstandings between us.

Anyway, these threatening phone calls became more frequent. At 
this point, I decided to spend more time away from home. When Jerry 
Prokos called me I mentioned these calls to him and he said that he 
thought that between the people he knew and between the people that 
Brad knew they should be able to find out something about them. Be- 

'fore Jerry Prokos cat Id report back on this, however, I had gotten 
into more difficulties.,* • , ' ' .
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‘ As I said because of these threatening phone calls I was spend­
ing wore tine away from hone*

*w*»»B««r.i**rm«'*««--Y'« r 4 t ■> «■ rt< 4»>mm >i *i *w«tw t«.« .- ■ A » * »-
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I On September 11, 197h, I decided to go home after being away 
for several days. I was in love with Anne Rhett and we planned to 
be married. I had. been unable to find a job, but she was working at 
Rich’s. I wanted to explain to mother that we wculd only be there 
until we wore a little more financially secure and I had a job at * 
which time we would be married*

j My’mother became very unset over the idea of Anne Mving in*
She was already angry because 1 had been gone for several days. I 
ti»ied to reason with her, but we got into an argument*  She phoned 
the police, not realizing that they would arrest me and charge me 
with "Creating a Turmoil.-" The police were very rough to both me 
ar d my mother, giving her a citation also*

Often times people in law enforcement are sadists, and I’ve 
personally seen many*  examples of this. In particular, while I was 
sentenced to 30 days for "Creating a turmoil, I saw policemen beat 
poor elderly drunks and bums without’ mercy. They war e weak and un­
able to offer any physical resistence to the younger and stronger 
policemen*  It seems to give some policemen a feeling of security 
ar d power to abuse people and misuse what power they have*  •

While incarserated at the city ,prison, I was often assigned to • 
work at tho city jail where I was offered many occasions to witness 
such police brutality*  , Often times the police would have me mop up 
the blood where thcy_had been beating some poor elderly drunk un­
conscious or would have me help carry the unconscious victim out to 
their cells. ' • ■

...Explain it as they may, the police will never be able to offer 
me justification for their actions which I personally witnessed at 
the City jail. Had I not seen' these gross injustices myself, I would 
never- have believed them. Certainly I know that there is a very 
serious need for police in our society, and they do need all the help 
and support which th<y can get in order to -do their jobs. • '

I must urge, however, that both prospective police officers as 
well as those on duty’be given psychological screening to help pre­
vent this sort of tning fx'om occuring again. . .

.The City Prison' is" a work' fam,’ 'chain gang type of institution - 
complete to rhe blue stripes and everything. The "only thing that was 
lacking was my ball and cliain. On September 11, 197k as I was first 
going into this institution from the City Jail, I had occasion to wit 
ness a sight which greatly upset me further. As I was walking to the 
.city prison a colored man jumped from the second floor onto the first 
floor head first, thus commiting suicide. His head literally split
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^gpen On-the hard cement floor exposing his very brain. ‘This* un­
nerved me. My first work assignment was or, the farm which was very' 
unpleasant. When I wasn’t helping to carry unconscious drunks and 
bums to their colls after the police beat then.almost to death or 
moping up blood from where the police beat those poor drunks, I was 
working on the farm. All this .lasted about two weeks, at which time 
my parole officer, Mr. Steve D. Mullis, informed my mother and grand­
mother and mo that X would have a hold order placed on me and be sent 
back to serve the rest of my sentence. The Federal detainer would * 
be placed on me after my 30 days sentence was up. This further 
greatly upset me.. ■'

} During all of the time that I had been incarserated at the 
'City prison, my mother had been trying to get me released by pleading 

with Judge Edward Brock to change my sentence. Judge Brock would 
listen to no one regarding my release with the exception of $£00,CO 
to Mr. .Ernest D. Brookins who is a friend of Judge Brock’s as well 
as my attorney. I was released from the city prison,

‘ | While at the City prison, I used a pay telephone which Is pro­

vided for the inmates to, use. I called Brad Marcello and Jerry
■ Prokos from this pay phone at the City prison to see if they might 
b| able to help me with this situation. I was terribly upset, and 
desperate over the situation Iw as in, and I was seeking help from ■ 
anyone who might could give it.

• I Upon calling Mr. Marcello and Mr. Prokos, they both informed r®‘ 
that they had been investigating the threatening phone calls as I had ' 
requested and that ’’the syndicate wanted ne out of the way because of 
the investigations and work which Mr. Bernard Fensterwald had been 
doing against them using information which I had provided.” I told 
Mr. Marcello and Mr. Prokos that this was only in regards to the

. assassination of Dr. King and President Kennedy that I had given 
Mr. Fensterwald information and not about narcotic dealings. I told 
Mr. Prokos and Mr. Marcello that I had done this ’when I was just a 
child and didn’t know any better. Mr. Marcello and Jerry Prokos told 
ne that they knew this and that they were with me -and wanted to help 
me. •'

They further stated that if I remained in the United States, I 
•would•be either killed or busted (framed) so the only thing which 
vas jeft for me, to.do was to leave1 the country.- Mr. Prokos and 
Marcello urged me to.leavothe country and even offered to-help .pay 
for my trip. I could still clearly remember that break-in which had 

.happened several years earlier and how the four armed masked gunmen 
had started to take my mother and me down to the basement in order to 
kill _.us and burn our house down. ■ .

M» ■ M « > ^ | , • » » • -* ^

Just before I was thrown into the city prison I started to re­
ceive more threatening phone calls saying that my mother and -I would 
bo killed and our house burned down. I know that after all of my 
terrible experiences with the syndicate that they could and would do
just that and think nothing of it» 
Marcello and Jerry Prokos had s?id

I have witnesses as"to what Brad 
to me prior to my leaving for Chile
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I flew to S^t.f^o, Chile on November 7, anjl latpr ny 
girlfriend, ’Anno Rhett, followed no there. I neither wanted nor 
•desired to go.to Chile, but between Stove D. Mullis, ny parole 
officer, the threatening phone calls by unknotm parties and Br^d 
Marcello and Jerry Prokos urging ne to go and- tellipg no about 

) what they had .found out regarding these threatening phone calls, so 
upset ne as to cause ne to go to Santiago, Chilo. •

s I arc also a’friend of Don Carlos Morales whose uncle is the t
! nunber two nan in the governnent of Chile. General Morales is in
j charge of intelligence and is thus p? rsonally, responsible for tho
j deaths of thousands erf* innocent people who were rounded up for being
i suspected communists. P . * */ *
I । tvoi though Carlos’s uncle is a nonster, he never did seen to

j b(e a nonster as I had known hin for sonetine. Carlos nad”invited .no
< t(o cone to Chile to work with hin in business. Even though I was
j p'olitically opposed to the policies of the governnent of Chile, I
; felt that Carlos’ influence would be nost helpful. Before leaving

fpr Chile I told Mr. Prokos and Mr. Marcello about Don Carlos Mora- 
les and they said that they knew hin and. his uncle. This greatly

; surprised, ne and I thought that Mr. Marcello and Mr. Prokos were
p . lying. »

* In any event Mr. Marcello and Mr. Prokos assured no that they 
were not lying, and Mr. Marcello further stated that Nick Catri was 

' flying to Carta Haena Colunbia shortly. I’ve forgotten the date 
which Brad Marcello told ne, but I believe that it was Novonber, 
197^* Mr. Brad Marcello told ne to tell Don Carlos Morales to call 

‘Brad Marcello as soon as I arrived in Santiago. This 1 did, and 
Carlos Morales spoke to hin.

. Carlos Morales later told ne that Brad Marcello was buying 5U ", 
kilos of cocaine and that he was having Nick Catri pick the <h kilos

, -of cocaine up in Carta Haena Colunbia in the plane along with the 
l? • , materials used to cut the cocaine, Carlos Morales sent an Indian 

named Marcos to Tacna, Peru ‘to tell the people at the lab there to 
. •'make ’the cocaine ready and to deliver it to Carta “Haena Colunbia 

‘where it would be picked up.

. ; ,i x ‘asked Carlos Morales now was he going to collect his noney 
■for the cocaine,, if he wasn’t going to go to Carta Haena to pick the

■ ‘noney up. ■ Carlos Morales further infomed me that his attorney Ivan 
' '■ -Stephen* Fisher of Fisher and Creger Law Offices in Hew York would
| ‘receive payment for the cocaine and see to it that Carlos Morales re- 

•ceived it as his attorney had done many many tire s in the past.
i ■ ■ ;Carlos.Morales further informed me that his attorney, Ivan Stephen
’’ . ^Fisher, was a personal friend of Richard Helm, tho ex-director of the

■. • C.I.A. and that Ivan Stephen Fisher had worked with General Morales 
1. ».. and Richard Helm in the overthrow of the ex-President Savador Allende 

of, Chile. . "

r*r.To further add to my dislike of General Morales was the fact 
that it was against.the law in Chile to cither possess or use cocaine 

' ‘ ’ and'that law.is vigorously enforced with the exception of General
> Morales who is a cocaine addict. Everytime I saw the General he was 

sticking cocaine up hisnose and offering it to me.* I suppose that 
the General was more relaxed with his nephew than when he is in

•• public, So as to be difficult- to locate, Don Carlos Morales resides

:‘ ■ ' I - ' . ■ \______ ___________ 7______ ‘---------------- ---------------
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at Portugal 28-, Torre 4, Apt. 1!^, which is an apartment* building, 
. built in the modern American style of the skyscrapper. Torre 4 is 

right across from the President’s office. Don Carlos Morales did 
not rent this apartment in his name but gave the money to* rent it 
to Markos who. has been arrested for cocaine in Tacna .Peru. Marcos 
is also a drug addict as is the President of Chile. It’s funny tho 
people the Unitod States Government puts into power overseas, isn’t 
it?

I had a promise of citizenship from General Morales.. I had 
intended bn supporting, myself by buying malacize, turquoise and , 
lapsis in Northern Chile from a mine in the Andea Mountains. I 
could purchase stones of top quality for only 30 cents per stone al- 

. ready cut and polished. I was going to send these stones back to 
the states and wholesale them for $3.00 each, and I already had 
buyers arranged to take the stones just as soon ,as they arrived in 

« th© United Stares.

There was, however, a problem which arosed during my stay in 
Chile which became progressingly serious. I was not receiving any 
oft my nail or telegrams which was being sent to me by numerous 
people. -Mail and more nail and telegrams were sent to me and I 
nevex* received any of them. I was starting to run completely out 
ol money and tnere x „as completely out of money.

: Anne and T wero staying at the Portugal 28, Torre U, Apt* 1!|*>
acdress in Santiago with Don Carlos Morales so we had no hotel bills 
to pay* My mother and my grandmother were forced to send me money 
in the form of cashier checks and American Express Money orders were 
sent fo me via air mail and Special Delivery. I never received any 

i, of them. Only one or two letters were,received during our stay in 
■ Santiago from the United States.

^_-. ,All of the banks in Atlanta refused to wire money to Santiago 
Chilq. The president of the Banco O’Higgins told me that when tne 
American owned-banks in Chile were nationalized, tho telex codes 

: ’ were destroyed by the previous' owners so that money cannot be wired
; ’to Chile from the United States., .1 couldn’t get money wired to me 
j and someone was stealing all of my mail including those whicn con- 
3 tained the Cashier Checks and express Money orders.

. J'There l was without any money even to buy -food. All which
t? Doh Carlos Morales could talk about was killing'people and controll­

ing the populace. I was disgusted with that little rigntest murderer 
and I wouldn’t have accepted anything from him anyway at'that point 
as-I really wanted nothing further to do with that little gangster, 
xf it wore not for tho kindly Arab socialist Fuad Habash Ansara,

. Anne and I would nav« starved to death.

•y’ ,' x/ called ny no th er and received ticicots to return none to the 
States. While speaking to my mother, she informed ne tnat Mr* Mulli
xxad received 
would not be 
arrived back

a letter from my parole board stating that my parole 
revolkeu. With pleasure I left Santiago, Chile and 
in1 Atlanta. »•
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The last time that I saw Don Carlos .Morales he was working 
with his attorney in Santiago, Mr. Sergio Guevara Calderbn, (McIver 

1 180, 7th Floor, Office 7h, Santiago, Chilo) to set up a loan snark­
. ing operation there in Santiago. .

Upon my return to Atlanta I discovered that whoever had stolen 
my Cashier cnecks and money orders had never cashed them nor made 
an attempt to cash them. My mother only received one or two of the 
dozens of letters which I had .written her in Santiago, Chile, and 
personally mailed myself in the central post office in^Santiago. 
'| In my opinion, no one would have reason to steal those 'checks 
and money orders and never even attempt to cash them other than the 
Federal Government. No one would have reason to intercept my mail 
opher than the U. S. Federal Government. Recent news reports have 
indicated that this sort of thing has been a common practice of the 
U. S. Government* . "

After my return to Atlanta I felt tjiat the Watergate affair 
h|d sufficiently removed criminal elements within the U. S, Govern­
ment so that it would be possible for me to work with them. After 
all, I did have a lot of knowledge about drug traffi,citing and 
organized crime. I, therefore, called Mr. Ken Smith and asked him 
if he could help me get what information I had to the right people 

' in the U. S. Govern*® nt to set up major arrests of big drug dealers 
and gangsters.

' Mr. Smith telephoned Mr. Durzenski of U. S. Customs, Falls 
Church, Virginia, and asked him to make arrangements for me to meet 
Mr. Jack Boldin of the U. S. Treasury Department, Bureau of Customs 
with an office located at Riverdale, Georgia (office phone 526-7731; 

• home phone 292-h£35)* -

. Z^My mother- drove me to the Riverdale office where Mr. Boldin 
and George Schmeaky opened up especially for me on Sundays. We 
went there several Sunday afternoons and several nights. I gave 
Mr. Jack Boldin and Mr. George Schmeaky the same names and infor­
mation I later gave the D.E.A. agents as I spoke to them first.

Since1 most of the people 1 knew was either selling drugs or , 
smuggling’drugs or both, Mr. Boldin introduced me to Mike Dorsett * 

’ of the D.E.A. and a Mexican agent who accompied him whom he called 
Taco. Mr. Mike Dorsett and “Taco” took me to their downtown office 
on Houston Street from Mr. Boldin’s office as they wanted to employ 
me as a "special employee" or paid informant. I would be needed to 
work in an undercover compacity as well as passing on information 
which I secured. . ' . - , > .

| I was photographed, finger printed and sworn in as a special 
employee or paid informant there at the .D.E.A. office on Houston 
Street so there.is probably still a record there of this if the 
Federal gangsters (as I refer to them) haven’t destroyed the , 

. .records. / ' . , : > ■ ■•
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The names I gave the D,E,A. agents and Jack Boldin, George 
Schmeaky were: (1) Brad Marcello in Denver Colorado .(2) Jerry 
Prokos (3) Mr. Marcello in New Orleans and Mr. Fabbielo (it) “Nick 
Catri in Denver who works with Brad Marcello (5) Wally Eisenberg 

. and Herman and Bill Jackson and Mr. Frank Weber who owns the Trident 
Nite Club in Los Angeles and many many more gangsters and drug deal­
ers - including Mr. Tommy Rauschenberg of Atlanta.

I rode with'Mike Dorsett and other D.E.A. agents for about two ‘ 
weeks at night introducing them to various drug deale rs and arrang-1 „ 
ing for them to make buys'from these dealers. I then arranged to 
make a Very large purchase of cocaine from Jerry Prokos and Brad . 
Marcello which would nave amounted to a hugh bust for the D.E.A. 
agents, x had contacted Brad Marcello over the telephone and he had 
agreed to sell a large quantity of cocaine plus some heroin (a pound 
of heroin).

I was still confident that the D.E.A. could mjiko arrangements 
for mo to work in an undercover compacity in view of tho buys I had 
arranged for thorn to makp. ■ .

'At this time, the D.E.A. agents all of a sudden tell me that I 
can no longer work with them in an undercover compacity (setting up 
buyers) as it was against the rules of my parole. They stated tney 
nad spoken with my parole officer Mr. Mallis regarding the subject. 
They said that I could still work as a special employee of the D.s'.A. 
but not in an undercover compacity. Tney said that I was to gather 
information for them and pass it back on to them. I.told-them that 
l|would do this and went about doing just that until I was framed by 
Jerry Prokos through the D.E.A.

I was very upset and annoyed that I would-ho longer be allowed 
to work in an undo? cover compacity because unless I was arranging to 
set up drug deals for the government, it would be almost impossible 
for me to set up a bust. So I again called Mr. Smith and asked if 
he could get me special permission to work with the Drug Enforcement 
•Administration (D.E.A.) in an under cover compacity in view of the 
success and progress I was making. Mr. Smith was 90$ sure that he 
could. ' "

\ :
\ ,1 talked with Mike Dorsett many times by phone after this as I
was out gathering information which I was passing on to him. • He told 
me'to keep., in touch with the drug dealers but not to go to their homes 
or places where there was drugs and report back to him all that I w as 
able to learn. I was doing just that and still awaiting permission to 
work in an undercover compacity when the agents' framed me, arrested 
me and threw me in jail where I remain to this 'day. , ■

..': After I .was told that I could no longer work in an undercover 
"compacity (setting up buys for the government) 1 called Brad Marcello 
over the phone and informed him that the deal I had arranged to pur­
chase drugs from him was off as my buyer had backed out of the deal. 
I was instructed by Mike Dorsett of the D.E.A. to do this. I went ’ 
around telling all the drug dealers I had arranged for tho govern­
ment to purchase drugs from that the deals were off as my buyer had 
backed down or wouldn’t'bo able to come to Atlanta and various other 
excuses. ‘ ' ... ...

I *
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Since I was still a "special employee" of the D.2.A. I decided 
to go along with Mike Dorsett in his request for me to gather in­
formation and pass Jit on to them so I remained in contact tith^him 
by phone. Then Jerry Prokos called mo from Los Angeles, California 
and -informed me that he was setting up that art gallery which he and 
Brad Marcello had told me of men x visited then out in Denver during 
the summer and he wanted me to supply the art and antiques for them.

I told Jerry Prokos that I would speak with -Bill Arnett regard­
ing .this ‘and see how many things we could get up for him.- I asked 
•Jerry Prokos to call me back in about a week. This agreed to do. 
Ijcallc'd Bill Arnett -in erder to see how'many things he could get 
up for me to sell at wholesale prices to Jerry ProKos for their busi­
ness on the West Coast.

I got a list of some of the fire st museum quality ph ces for 
Jerry Prokos as Iwas going to tell him about then when he .called 
back. I also went to see Mr. Steve Mullis, my parole officer, and 
tqld him that Mr. Prokos was a big drug dealer, but that he wanted 
tq make a very sizable purchase from me of ancient art and antiques 
as he was going to open up a busire ss on the West Coast. T further ' 
told Mr. Mullis that I already had it arranged with Bill Arnett for 
him to supply me the ph ces I needed to sexi to Mr. Prokos and that 
T would be making a commission of f of the sale. ■ * ■,

x wanted Hr* Mullis’ advice on making this transaction as Mr. . 
Prokos was a major narcotics dealer. After all, Mr. Mullis was my 
parole officer and I didn’t want to do anything ‘whatsoever which w as 
against the hw or that wasn’t in the spirit of the law. Mr. Mullis 
felt that it would be all right for me to make the transaction and 
sell Mr. Prokos objects of art and antiques just so long as I didn’t 
become involved in any of Mr. Prokos’ illegal buaness. Mr. Mullis 
also suggested that I pass whatever information if learned about any 
illegal transactions Mr.’ Prokos were making or was involved in to 
the'D.E.A. .

When Prokos called me back .1 told him uhat pie ces I could sell 
him and suggested that he come to Atlanta if he was -interested. He 
said that he was. I made it very clear to Mr. Prokos th t I was not 
going to allow him to involve ne in any illegal activities as the 
buyer (the D. E. A.) which I had Tor his cocaine had lacked dotm on the 
deal.: As far as I knew all which Mr. Prokos was coming to Atlanta 
for was to purc«aso antiques for a store which he was opening.

Once Jerry Prokos arrived in Atlanta, x met him at the Regency 
where he was staying. Upon meeting him there, he told me that he want 
ed to buy two pounds of cocaine as he had sold out. I told him that 
I wouldn’t help him there as I wanted absolutely nothing to dp with 
drug dealings or any illegal activities. I asked Mr. Prokos if he 
were drunk or something as “I know’ that you know people all over the 
country you can buy drugs from. In fact, I know1 that you know people 
right here in Atlanta as Scott Boyd and I have introduced you to 
numerous drug dealers during your earlier trips here."

2025 RELEASE UNDER E.O.'l41*76



”1 know for a fact that you know .Tomy Rauschenberg as Scott 
introduced you to'him on your first trip to Atlanta after I got out 
of prison. I also know for a fact that Brad knows Chris Klatches 
who is tho biggest dealer of narcotics and othex1 assorted rackots 
in the Southeast as well as Jerry Adams.” j

Jerry Prokos told to that he no cded the dope very badly as he 
was completely sold out and his customers ’were giving him a hard 
tine. I found this hard' to believe- as Jerry Prokos had been selling* 
cocaine from the shipmeht of ^ kilos which Nick Catri had just re­
cently flown back from Carta Hoena, Columbia. Needless, to say, 5^ 
kilos is a lot of cocaine and J was very suspccious of Mr. Prokos.

Jerry Prokos told me that he was going to go ahead and get tie 
dope from people he knew here in Atlanta and leave me out of the deal 
since I didn’t want any involvement. I told Mr. Prokos that since he 
wab going to be conducting a dope deal that evening and since I didn’t 
want to be involved in it at all, I was going to call Miss Jon Frab­
biele, a girl friend, -and go to Aunt Charlie’s in Buckhead for the . 
evening.

I called Jon Frabbiele and went to Aunt Charles in Buckhead to 
meet her. Before .1 left Jerry Prokos I told him that when he finish­
ed his business, he could meet me at Aunt Charlie’s just so long as 
he didn’t bring, any pounds of cocaine with him as I would be with Jon 
Frabbiele for awhile.

I had originally met Jerry Prokos in Room 10!;0 at the Hyatt 
Regency, but I had insisted on going downstairs with him so the res- 
turant as I felt much better meeting with him in a public place. I. 
left Jerry Prokos for him to take care of his business (buying cocaine 
and I went to meet Joh Frabbiele.

-11 ^When. I arrived at Aunt Charlie’s in Buckhead, Jon Frabbiele was 
•therb waiting for me. sitting at’a’table in the rear of Aunt Charlie’s 
-Scott Boyd was also, at Aunt Charlie’s with his girlfriend, 1 Barbi Kap­
lan. ‘ Scott Boya’s brother, Chris Boyd is the bar”tender at Aunt 
Charlie’s. ‘ ’

^•.1; 1 told Scott Boyd’that Jerry Prokos was back in town, and Scott 
said that he weald like to see Jerry Prokos before he left town, x 
•told Scott that there was a possibility that Jerry Prokos might drop 
;by there, that evening after he. finished with some business he was 
doing in Atlanta. .

”.,.A-- About an hour or an^hour and a half later, Tommy Rauschenberg 
'Came into Aunt Charlie’s and I spoke to him briefly as I was suppose 
Lto gather information for the D.k.A., and also I had known Tommy 
•Rauchenberg for sometime through Scott Boyd. ” y ' "

?,4
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I was careful not to become involved in anything, with Tommy 
Rauschenberg as ho had been one of the people whom I had arranged 
for the D.E. A» to- purchase drugs from before Miko Dorsett nad told 
me that I could no longer work in an undercover compacity,‘thus mak- , 

■ ing it impossible for the deal to go through with Tommy Rauschenberg*

Because of this, X felt that it was highly possible for Tommy 
Rauschenberg to'be arrested in the near future so I didn’t associate 
very much with him. As I was saying, after Tommy Rauschenberg came . 
into Aunt Charlie’s I spoke to him briefly as he came-to the table 
Wncrc Jon Frabbiele, Jimmy Boyd, Scott Boyd’s brother,.Scott Boyd , 
and Jimmy Boyd’s girl friend were' sitting in the corner. Nothing • 
was mentioned at this time about any drug deal. -

'About a half an hour later, Jerry Prokos and a colored man, 
wpom x later learned was Special Agent Jerry Chapman, came into Aunt 
Charlie’s* I got up from my seat as did Scott Boyd ana Tommy Raus­
chenberg. 'Jerry Prokos introduced th^ colored man who wad with him 
ohly as. ’.’Jerry". After the introductions were over and everyone had 
greeted. Jerry Prokos, Jerry Prokos took Tommy Rauschenberg by the arm 
ahd whispered something into his ear which 1 could not hear as Jerry 
Prokos had taken Tommy Rauschenberg off to the side.

' After Jerry Prokos whispered something-into Tommy Rauschenberg’s 
ejar, Tommy went to the pay telephone and called someone. While Tommy 
Rauschenberg was on the telephone, Mr. Jerry Prokos and the colored . 
man "Jerry" went ’to our table, where Jimmy Boyd and his girl friend, 
Scott Boyd and Jon Frabbiele and myself were seated. We re-arranged 
the tables so that Jerry Prokos and his friend could also be seated. 
Jerry Prokos and his friend sat down and ordered drinks.

‘ i . '
* ’ ‘ When Tommy Rauschenberg was finished with his phone call, he . , 
came back to the table where we were seated and motioned for Jerry 
Prokos and his friend to go opt with him which they did. I saw _
.neither Jerry Prokos, Special- Agent Jerry Chapman Scott Boyd or '
'Tommy Rauschenberg for at least 30 minutes after they left as' they 
‘did not go back inside Aunt Charlie’s. • '

- I continued to sit with Jon .Frabbiele, Jimmy Boyd and his girl , 
friend after the others had left for about a half ah hour. After -this 
.time, Jon Frabbiele and I went to her car so tha t we could hi ve some 
privacy. After awhile, Jon and X became thirsty so -I went to go back 
.into. Aunt Charlie’s to purchase drinks. On'my way'back inside, Jerry 
Prokos stuck his head from inside a truck (van; and called me over to

f . When I went over to the van Jerry Prokos asked me to go into 
Aunt’ Charlie’s for him and purchase four drinks for them. Since I was 
going’for drinks anyway, I gladly got the other four drinks for Jerry.
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I went back outside and gave Jerry Prokos the four (drinks and 
then went back to the car with Jon Frabbiele with our two drinks. 
More time passes and when I was ready to go back hone and go to 
sleep right before 1 left I saw that everyone but Jerry Prokos had 
left Aunt Charlie’s. Jerry Prokos told ne that he weald have to wait 
until he was finished with buying the cocaine before he could pur­
chase any antiques as he didn’t know how much money he would have 
left.

• Again 1 emphasized the fact that I wanted absolutely nothing to 
Uq with the drug dealings or any illegal,activities. After speaking 
with Jerry Prokos I left Aunt Charlie's and went home to my mother’s 
home to go to sleep. Before I left Aunt Charlie's, Jerry-Prokos told 
me that he’ll be through with his business by tomorrow night, so tnat 
ho would know how muca money he would have left to spend on art and 
antiques by then. He Urged me to meet him at Aunt Charlie’s the 
following night with photographs and materials.

The second night that Jerry Prokos was in town I went to Aunt 
Charlie’s with my photographs of Ji de sculptures. IJhen I arrived the 
second night neither Jerry Prokos or Special Agent Jerry Chapmen were 
tl^ere. Scott Boyd, Tommy Rauschenberg, Jimmy Boyd and his girl friend 
Jdn Beechcamp and Anne Rhett had arrived. I was talking with Jimmy 
Boyd and his girl friend when Jerry Prokos came in with Special Agent 
Jdrry Chapman.

When Jerry Prokos first walked in I asked him if he had afinish- 
ed his business yet, and he said that he hadn’t. I told him that when 
he was through with nimbus ire ss for him to get with me which he as­
sured me that he would. I sat with him and Special Agent Jerry Chap­
man for a few moments and showed them photographs of the ancient 
Chinese jade sculptures.

’T^Tommy Rauschenberg was on the phone at this time and when he 
got’ off the telephone at this time, and when he got off the phone,’ he 
whispered something into the ear of Jerry Prokos and then Jerry 
Prokos was whispering to Special Agent Jerry Chapman and then Special 
Agent. Jerry Cnapman got up and left with Tommy Rauschenberg and Scott 
Boyd.

, : ■ . • ■., ■ ■ ; ‘ ■

The rest of the evening until I was arrested I was sitting with 
Jimmy; Boyd, Jimmy Boyd’s girl friend and Anne Rhett at a table with 
Jerry Proiccs. We were not discussing drugs.or anything'of the sort. 
J?was discussing ancient Chinese jaae sculptures and old times; and 
wh>„t mutual friends were doing.

‘Just moments before Federal D.E.A. agents stormed 5.nto Aunt 
Charlie’s Jimmy Boyd got up to use the rest room and his girl friend 
went* to get more drinks oi” something, leaving just Anne Rhett, my-" 
self ‘and Jerry Prokos there. At this time, Jerry Prokos attempted 
to give me a large' amount of money in advance as a down payment for 
the purchase erf‘ancient Chinese jade sculptures. He also attempted 
to purchase a black jade and l^K gold bracelet, an antique green . 
jade Ching Dynasty jade amulet and 18K gold chain for* more than what 
they were worth. \ . . >
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J . ' I didn't accept this money from Mr'. Prokos as I had only photo­
graphs of jade sculptures with me and because I felt that Mr. Prokos' 
behavior was of a highly suspecious nature, Thore were people ■'there 

, ' that night who would be willing to testify to this. I now know that
J _ ■ Mr. Prokos was attempting to give ne narked one hundred dollar notes 

' which would ’nave linked me to that cocaino deal, 
r i

• • At the time of my arrest in Aunt Charlie's’I offered absolutely
} no resistance to the agents of the'D.S.A., but yet with handcuffs up-
i on my hands I was beatened by the D.E.A. agents right in front of the

front window of Aunt Charlie's so that all who were inside of Aunt
■ Charlie's could see. There were many people there that night who '

will gladly testify to this. I'm sure. Yet, this is not the full 
extent of my abuse.

Upon entering Aunt Charlie's these same Federal D.E.A. agents 
cursed"ne an^called me a faggot; loudly stating such slanderous in- 

! suits as you goddamn faggot I So you want to go back to prison
' and suck some more dicks and take it in .the ass.” I was also physi-
■ ' ually struck inside tho establishment of Aunt Charlie's by those same
। fine representatives of the Federal Government. Furthermore, Agent
; Bonnie Swint, Jr. made the remark very loudly so that all could hear
i .. _ "Come on you goddamn faggot, move it J You're going back to prison.
1 to suck some big dicks." , . :

! ' Certainly this is slander, not discounting the fact that I was
! ■ . struck numerous times in a public place. Many girl friends know that
! ' I have no unnatural sex drives. These same agents robbed me of over 
i $70.00. I can prove the manner in which I earned this money which
i was my Social Security check which I had cashed, some of which I had
; spent. I can produce people who were there to testify to the fact
I that I had the money just”moments prior to my arrest. Pius, -I have
j the receipt still where I had only $1.8$ when I entered the Fulton
! ’ County Jail immediately after my arrest.

.ij shall not fail to mention that upon my arrival at the D.E.A, 
■headquarters in Atlanta, where I was taken first after I was picked 
up at Aunt Charlie's, agent Bennie Swint, Jr. took me to an office to 

I further search me and "talk to me.” Once agent Bennie Swint, Jr. and
; ■ I were alone in that office, Bennie-Swint said to me "Now why don’t
j: you call Brad Marcello up and ask him to sell you a pound of heroin,
i I. bet'you he won't "do it how." * . • ■. ■

1 .Also/ at this time agent Bennie Swint, Jr. removed a black jade
! . and,' IhK' gold bracelet from my arm which I had purchased for cash 12/5/
: 7U 'and for which I still have ny receipt as veil as an antique silver
;• malacite ring which I also still have ny receipt for where I bought

them. I also had in ny possession one Chien Lung (ca. 1750 A.D. j
/ white jaae amulet of a lock which was buried with tho dead to lock 
j 1 their spirits to the earth so that they wouldn't become ghost. These 
! items'were never returned to ne nor was I given a receipt for them.by
I . agent Bennie Swint. There are people who wee e there at Aunt Charlie's
] ’ that night who would testify that I was wearing.both the nalacito ring/
i black- jade and 1!|K gold bracelet and .that I nad the Cnien Lung, jade
! 'lock at tho tine of my arrest. I didn't have any pf these.articles
' wnen I arrived at the .Fulton County Jail so I have no receipt for them
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,,froft the D,E»A. as I wasn’t ?,iven one. It is apparent that when 
officer Bennie Swint, Jr. “talked to ne" and searchc^ne privately 
in an office of tho D.&.A. ho -stole those articles fx'om' nc. Uno 
D.K.A. nor? deny having those items.

At the Preliminary Hearing Judge Joel Feldman dropped the 
charges against mo because of a note he had received from tho D.a.A. 
stating that I had been v/orking with them providing information on . 
drug traffic!ting. Harold A. Gold of Nadler and Gold (Suite 1710, 
Rhodes-Haverty Bldg. ,,131}. Peachtree St., Atlanta) represented me at • 
the Preliminary Hearing. _ z

| . I was indicted by the Federal Grand Jury on the charge of con­
spiring to distribute six ounces of cocaine On March 6th- .1 'was 
cnarged with conspiracy to sell and distribute 10 ounces of cocaine 
at the Prelim?nary Hearing at which the charges were dropped, what 
happened to the four missing ounces of cocaine?

The original charges against us was conspiracy to sell^ and dis­
tribute 10 ounces of cocaine and by the-time the charges reached the 
Gpand Jury, it’s only 6 ounces, Now here is a surprise, while Tommy 
Rauschenberg was in jail ’with me, he told me that he had sold Specif 
Agent Jerry Chapman 2 lbs of cocaine that night and Scott Boyd agreed 
with Tommy Rauschenberg as to this fact - that it was 2 lbs of cocaine 
that Tommy Rauschenberg sold - not 6 ounces 'as the charges stand now a 
not 10 ounces as the charges were at the Preliminary Hearing.

What happened to the rest of the cocaine which the agents seized, 
Tommy Rauschenberg has been sentenced to seven years in Federal prison 
with no parole, so he will probably be willing to testify as to the 
amount of cocaine wnich he sold to Special Agent Jerry Chapman the 
night of his arrest.

I . * J Mu. Harold A. Gold who represented me at the Preliminary Hearing
। .' • was/Un attorney for the Public Defenders office. William Scott Boyd

was in the Fulton County Jail with me and was discussing with me the 
.possibility of having Harold Gold represent him in this case. Jimmy 
■Boyd, Scott Boyd’s brother told my mother over the telephone•that 
they were going to pay Mr. Gold to represent Scott Boyd. -Shortly 
after this conversation occured, Mr. Gold dronocd my case' completely.

V’ "While in jail Scott Boyd wrote a letter to' Mr. Bernard Fenste r- 
wald stating that I had absolutely nothing to do with the sale or 
distribution of the cocaine for which I had been charged. Scott Boyd 
also, indicated in his letter to Mr. Fensterwald that I was bei^ 

, framed by Jerry. Prokos, as I had absolutely nothing to do with that 
I dope deal. ' \ '

Later, I was told that Mr. Gold took Scott Boyd before a closed 
■session of the Federal Grand Jury on March 6, 1975 where Scott Boyd 
testified that I set the whole cocaine deal up. I was told that Scott 
Boyd did this because Mr. Gold had promised him that he-would receive 
a light sentence by so doing. My trial is set for April 11}, 1975,.. 

. 10x00 A.M. in the Old Post Office Bldg., Room 318, Judge James C.
bill, later changed to. Judge Edenfeld.
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<1* terry Prokos has boon convicted of tto felonies, one far sales 
of heroin in Michigan and the other one for stealing an axrolano. 
Brad Marcello (this is not his real nene) wno is -from Nch Orleans, 
Louisana was arrested in New Orleans towards the end of 1967 or the 
early part of 1968 for possession of heroin which was found in the 
garage portion of a garage apartment in which Brad Marcello was living. 
Brad Marcello made bond on this charge and then promptly left tho state 
of Louisana. He never went to court on tn is charge, and, according to 
tne infox’mation which I have, those old charges are still pending ‘ 
against Brad Marcello i,n the state of Louisans, although, it isn’t on 
the !«C1C computer used by the police as they are old charges. Accord­
ing to my information, there is still a warrant outstanding fox' Brad 
Marcello’s arrest in New Orleans. These nun are Federal narcotics 
agents and are protected by the Drug Enforcement Administration. This 
is why I have been framed for this charge.

If you’ll remember, I had arranged to make a very large buy of 
narcotics from Brad Marcello, Jerry Prokos and Nick Catri when 1 first 
started to work for the D.— A. Iwas not allowed-to proceed and have 
B^ad Marcello and his assbeiates go through with the sale of a large 
amount of narcotics to my buyer who was to be a D.E.A. agent. Instead, 
I was framed by Jerry Prokos and arrested by the D.E.A.

Furthermore, I had arranged for the D.S.A. to make a sizeable buy 
of narcotics from Charlie Land whom I mentioned earlier. Charlie Land’s 
brother is Lenar Land and they sell every kind of drug or narcotic which 
there is to sell, and yet, they are never arrested or anything, with the 
exception of a few couple of arrests which resulted in Charlie spending 
absolutely no time in prison.

’ I had also arranged for the D.E.A. agents to purchase cocaine from 
Mr. Ambroise of Ambroise^ Company which is located directly across the 

, street from the Old Post Office Building. Mr. Ambroise is lion Daveney’s 
partner in that business.

' ,1 originally met Bon Daveney through Bill Arnett as Ron Daveney was
working with Bill Arnett in William and^Robert Arnett, Inc. instil Mr. 
Ron Daveney did many dishonest things to undermine Bill Arnett’s busi­
ness which resulted in Ron Daveney being kicked out of the company. 
After Bill Arnett threw. Ron Daveney out of his business, Ron Daveney 
became associated with a Mr. Ambroise.

I.-: When Mr. Ambroise and Ron Daveney formed their partnership, ’they 
opened up a small art gallery on Poplar Street which is 'directly across 
the street from the Old Post Office building. The company is now list­
ed under ’’Jewelers - Retail,” 87 Poplar Street, Nf W. ■ Mr. Ambroise and 
Ron Daveney are now using Ambroise and Company as a front 'for the smug­
gling of narcotics into this country from South America in particular. .

:*:After my return from Chile, just prior to my decision to attempt 
to work for the Federal gangsters, Mr. Ambroise and I made contact when 
I wondered into his business off of the street one day after doing sons 
research work on art. Upon introducing myself, Mr. Ambroise recognized 
me,' (although, I do not remember having ret him before)' Mr. Ambroise 
approached ne with the proper sition that he would like for me to dis-

. tribute narcotics for himself and Mr. Daveney. Mr, Ambroise informed’
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! ne that Mr, Daveney was in South America at that time so I needn’t . 
worry about them running out of cocaine. Mr. '.bih’oise further inform- 

“ ■ ‘cd me that he was working in association with Herman and Bill Jackson.
; • Onco I was employed by the D.B.A. as a special employee, 1 called Mr.
j Ambroise where upon he agreed to sell to my "buyer" a quantity of
j cocaine. My buyer was going to be a special agent of the D.S.A. I
! was never allowed to set this bust up, although, Mr. Ambroise.had *
I agreed to, make tho sale. I wonder if Mr. Ambroise is being given
; protection by the. Federal gangsters. - /

j . j Mr. Ambroise didn't even seem to worry or care about the fact 
: tljat he told me that Ron Daveney was in South America to smuggle co-
> cainc into this country. If I was involved in something like-that,
; I (certainly ’wouldn't just tell anyone about what I was doing. Mr.
• Ambroise told me that if I would distribute cocaine for him and Ron
■ Daveney, I wouldn't have to worry about being arrested if I was caro-
; fijl as Mr. Ambroise is a very close personal friend and business as-
> sqciate of a Federal narcotics agent*by the name of Mr. woods from

Clayton County, Georgia.

,' I didn't believe Mr. Ambroise when he told me this as I felt
!' . that he was just trying to get me to sell his dope for him and get-

• • m^ into trouble. How 1 do completely doubt that there is any honesty 
I as far as the D.h'.A. is concerned.

I ' Going back to Wayne who was a big time syndicate figure flying
! dope out of Columbia up through Florida, if you'll remember I did not

1 know Wayne's last name, although, he was living in the Hill Top apart-
, ments off of Piedmont Road. 1 still remember the apartment in wnich

V Wayne lived. Wayne's■apartment was located directly across from that
• of Mr. Jeff Wilcox's who- was a local heroin addict, with whom I did 

5 not associate but knew only briefly and mostly I know nin by his 
; ■ < terrible reputation. There should still be ii> caliber bullet noles 
i in that apartment where Wayne's little boy was playing with one of

1 Vayners machine guns and it went off.

■ . , Wayne was marric-d to a woman of short statue with blond hair
I . . whom he always refered .to as "the hooker." I suppose he nick named

her that. • ■ '

' Going back to Brad Marcelloj during one of Brad Marcello's and
Jerry Prokos' trips to Atlanta, I introduced Jerry Prokos to Mr. Gary 

■ Margol and Mr. Jim Plant who is doing research work at Snory.Univer­
sity in the fields of Bio-Chemistry and Micro-Biology. Neither Gary 
Margol or Jim Plant are drug dealers, nor involved in oiy illegal 
activities to my knowledge.

In any event, on Brad Marcello's and Jerry Prokos' next trip to 
I Atlanta, they approached both Mr. Plant and Mr. Margol with an offer 

| , to pay'them for haloing Brad Marcello and Jerry Prokos set up a lab 
.to make such drums *as MDA, PCP, STP, etc. Mr. Marcello and Mr. Prokos 
offered to pay for tho lab and all of its equitant, chemicals,_etc., 
as well as paying both Mr. Plant and Mr. Margol for their services,' 

'plus a percentage of the profits from the sale,of the drugs that they 
would be making. •

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



"-• * ‘Jerry Prokos and Brad Marcello were to sell the drugs which 
would be nado by the lab. Both Jim Plant and .Gary Marrol are not drug 
dealers so they flatly refused Mr. Marcello’s and Mr. Prokos’ offer 
as they wanted absolutely nothing to do with any illegal activities. 
I was out of to;m when this incident occurcd, but was informed of 
this upon my return to Atlanta as my friends were somewhat upset a- 
bout this. Mr. Marcello and Mr. Prokos also offered to sell and to 
front (give drugs on credit) drugs to Gary Margo1. In any case, Gary 
Margo1 also refused Jerry .Prokos'"and ‘Brad Marcello when they offered* 
to give drugs on credit to him to sell for them.

J Haring my last trip to Detroit which I accompanied -Brad Mar­
cello on, if you’ll remember, Brad Marcello left me inDetroit and 
flew to New York whore he was buying drugs from Max Schullman who owns 
a |publishing house and an ar.t gallery in Hew York. Then Brad flew 
back in his private plane to Detroit where I still was. When Brad 
Marcello returned to Detroit he told mi that he ha d a deal going to 
sell Wally Eisenberg, Bob "Bo1' Garret (who 'was into musical promotions) 
and Michael,Tutock who owns Quality Concerts, 1006 David Scott Blvd., 
Detroit, Michigan 1|.8226, phone number (^13) 963-5131/ a large quanti­
ty of cocaine. , '

Brad Marcello had arranged all of these dope deals 'separately 
and had offered to give me $5,000.00 to deliver the dope from his 
P|ane to each of these people or their representatives. To prove to 
m<? that he was ’not lying, Brad Marcello phoned Michael Tutock at his 
home in Farmington who confirmed that he' Was buying a pound of co- ■ 
caine from Brad Marcello. Michael Tutock also stated that he was 
selling some pounds of P.C.P. to Brad Marcello.1 Shortly after Brad 
Marcello made this offer to me, I jumped on the next jet out of 
Detroit to Atlanta leaving Brad with his dope deals.

Another odd incident occured just about December 29, 1975 (I’m 
not sure as to the date). I was picked up by this girl by the name 
of Jon Frabbiele. While at Jon Frabbiele"’s apartment, Jerry Prokos 
called me and told me that he had gotten the number where 1 was from 

.my mother. Jerry Prokos was calling me regarding_nis purchases of 
ancient Cninese jade sculptures and other objects of art which was 
to take place during Jerry Prokos* next trip to Atlanta, During 
my conversation with Jerry Prokos, 1 mentioned Brad Marcello’s name.

"After "I was through talking to Jerry Proko.s, Miss Frabbiele told 
me that she knew Brad Marcello, Brad Marcello’s father and his brothers 
and whole family. Miss Frabbiele also indicated that she knew Nick 
•Catri as well. It was at this time tnat Jon Frabbiele informed-me 
tnat her father is Mr.'Frabbiele, and that she came to Atlanta from 
New. Orleans to hide out from her father and his mobster friends. This 
came as a shock to me. Then Jon Frabbiele starting telling me that I . 
'should have absolutely nothing to do with Brad Marcello or' anyone as­
sociated with him.

’ . At this time Jon Frabbiele started telling me about the murder-
of C.-cg Culpepper in New Orleans sometime ago. Oddly though it may 
seem, i knew Creg Culpepper and his family for many ycti-s as they •• 
lived only a few houses down from my-parents home on Wildwood Road. 
(Creg Culpepper’s father-owns the Buckhead House of Travel in Atlanta).
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Crag Culpepper was selling cocaine, sw-v.ono and pot for Mr* ■ 
Marcello, Sr., Brad Marcello and Mr. Frabbicle in New Orleans, un­
til such tine that Crag Culpepper decided ho had made enough money 
so that ho could buy the horse ranch he had always wanted. Ho de­
cided that ho would stop dealing drugs.and return to Atlanta the next 
norning. Ho was supposed to have had $100,000,00 cash in his posses­
sion. Kis mistake was that he had informed Mr. Trabbielc and Brad 
Marcello that he wasn’t going to deal for them anymore* *

That night Federal narcotics agents broke into Cregjs apart­
ment and blow his head off with a double la rrel shot gun. The agents 
said that Creg was about to run out the back door so they had to shoo 
him. The truth is that Mx-, 'Marcello and Mr* Frabbiele ordered Creg 
killed because he knew too much, he was no longer going to work for 
them and because they wanted to rob him of the money which he had 
made selling their dope. You see, Miss Jon Frabbiele says that she 
hejd gone to Creg’s apartment to warn him because she knew what was 
gqing to happen to Creg because she had overheard her father and 
Mr. Marcello*, Sr. discussing the matter. . I am 100j£ sure that Jon 
Frabbiele Was telling the truth.

Just as soon as I mentioned Brad Marcello’s name over the phone 
tc Jerry Prokos, she pulled out a piece of paper from her purse with 
Brad Marcello’s* name, address and phone number, plus she had photo- 
giaphs of Brad Marcello. The last time X saw Creg Culpepper alive 
I just happen to run into him at Piedmont Park. He was with Frank 
Craft, and*Joe South (the rock star). ’ • •

. * While I was in Asia with Bill Jackson, I learned through him 
that he had sent a shipment of Asian heroin back so the United States 
consealed inside a teekwood log. While in Bangkok, Bill Jackson pur- 

- chased a lot of hugh teekwood logs - Ono of these had a hollow place 
in lx in which the teroin was hidden. After the heroin was hidden 
inside this hollow place in the log, it was packed in with dirt, then 
a layer of cement was added, covering this thin layer of cement was a

. -layer of plastic wood or "wood puddy."

Bill Jackson’s shipment of teakwood logs went to New York City. 
. Bill Jackson was in contact with Max Schullman in .New York by means 
’ of correspondence. While we were in Bangkok I saw the letters which 

Bill Jackson wrote to Max Schullman*

•s One more thing, when I was arrested at Aunt ’Charlie’s by the 
D.E.A. agents Iwas never given my rights, as the agents are suppose 
to do under the law. The reason the agents didn’t give me my rignts 
is because they wore too busy beating ne up and cussing re .
ri' • • . ’ ■ . ■ ’

Marcelle Marcello is Brad Marcello’s brother.
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Recently 701? srWld have rccoivcd come long^Py notaries ro
' ''C^^v.g the knowledge I have of tho niirdcr of Dr. >dng so well ya

ny tremendous troubles which have resulted fi^xi my attempts to givo 
what informant ion I have to tho Federal CovoEriint.

J As ny materials stated, I overheard a portion of the conspiracy
to assassinate Dr. Martin Luther iiing just one week pidor to tho 
actual acsassinaU on. In tho conversation which I ova?hoard concorn- 

1 ing Dr. Kins’s assassination reference was also undo to President t 
' Kennedy’s assassination#

i i Later I related what X had overheard regard!:^ Dr* /tint’s ran?- * ■
I cor to my nothci' and sho believed no us shortly thereafter Martin

Luther King was murdered just as I hid told her ho would be. Us 
were both very fearful of our lives as tho assassins gavoj^o rea­
son to believe that they suspected that I way havo overheard a 

- portion of their conspiracy to assassinate Dr. Kiig. ■ ' '.

Tho assassins threatened tho lives of both my mother and ray- 
self which save us cause to remain silent until 1970 when we at- t 
sonptod to bring this mattor to tho attention of officials within 

j ;ho Federal Government so that justice could bo served, sy mother
.' end I contacted ovary branch within tho fedora?. Government but woro .

only treated rudely by thoso officials within tho Federal Government.

i; .7 In 1970 I read on article about Kr. Bernard Fcnotomald, Jr. who 1
I I heads a group called tho Committee to Investigate .Assassinations.
; After roading this article I decided to contact ;^. Fonstcrwald.
I . Mr. Fcnstci'wald sent hb chief investigator, Mr. Ken Smith to Atlanta 
| •' where I supplied him with all of tho information which I know.

I ‘ After contacting tho officials within the Federal Govcirait. con­
cerning what information I had regarding tho assassination of Dr. 
King, tho very assassins whom I had informed on contacted 210 and ray 
mother end threatened to kill us and bum otir house down for having4 । . juwvuva- uiu wu vauuuvu uv caxx. uy vuiu uui»4 vui u^miu uu*«a i.v* t^v^

I ’ ■ ■ informed on then. Thoso assassins told no that they could not be
inform d on as they were syndicate and tho syndicate' was a govern­
ment within a government as they had high peoples;!thin tho govern­
ment whom they worked with.

Ever since that time ray mother and I havo been threatened, 
victimised and tho objects of numerous dirty tricks by tho federal 
Government. Gar homo has boon broken into by ’syndicate people to 
•terrorise us in order to keep us silent. Wo havo had heroin nailed 
to us fi’on Bangkok so that my mother and I could bo arrested and 
framed for the importation of heroin. We have been constantly a-

n ' ’ fraid for our lives as wo have received constant ’threats from these
assassins.

. t ' '• Everytime my mother and I have gone to law enforcement agon- 
•^ cios for help wo rocoivod no help and natters only got worse for 

us. .During this ontiro-period of, tine Mr. Bernard Fonsfcorwald, Jr.
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•tu\d^>. Ken snitl^ (^sstorwald Cz Ohib.!uoon Ixw 0™cc3,< 910*16th 
* •'Street, li. W,, ’Washington, D, 0, 2000-6, pheno (202) 223-1667 and 

Mr* Ken adth^ here phono nurAo? is (703) 020-2132, have con­
tinued to investigate tho information uh 14: X too thorn and they 
have discovered some very important things, I^. Fcnstomald raid 

j Hr* Smith boliove that-1 am being completely ti*uthful and honest as 
' thoy have spent tho past five yours investigating tho information 

which I gave thorn and it has boon very important to then in their 
recent attempts to got Jamas Earl Hay a new trial*

• In Hovedbor, 19?lpl called Mr. Ken Smith and Mr* Bernard 
Pon stern old as I. wanted to work with the Federal Govern nt* x 
folt that tho Watergate ease had sufficient?.'/ rc:»vod tho corrup­
tion within the Federal Govorniiont so ■that X could work with' them 
in order to assist in making cases against tho gangsters whom wy 
bthey and I had boon fighting for yours. I talked with Ken Smith 
ibout a major smuggling oporation involving tho smuggling of 54 

, rilos .of cocaine into tho baited States from South .America by Ko* 
3rad Marcello, Kid: Catri and Jerry Probes. • ' u

• Mr* Smith contacted Mr* Durzanski of tho V* 5* Customs, balls' 
Church, Virginia regarding this natter* . Mr* Barsanski contacted 

Mr* Jack Boldin and George Schnoaky of the Sept* of Treasury Bureau 
of Customs. I gave what information I had to Hr* Jack Boldin and . ' 
loor go Schmoaky. Sinco nest of tho information I hud concerned • - 
snuggling and colling narco tics, Mr, Boldin contacted tho Drug Hi- ’ 
forocmont Adrainis oration and thoy sent agents to his office to spool: 
x> mo* ' . . , . -'

i ' . ■ . " , ' '' f ,
i;’ ■ Special Agent Miko Dorsett of tho D.B.A* wanted no to work with 
them in an undercover cowpacity as a ’’special employee of tho D*E*A* 
For nearly two weeks I went around arranging for £•£•£• agents to 
make buys from various drug dealers .including Hr* Brad Marcello*1 Mr.

I had actually uncovered a smuggling operation carried out by 
agents of tho Drug Dnforcojaont-Administration^ but I didn’t know, 
that the smugglers were Federal Agents until x had gone vv tho

’ Marcello had agreed to sell a pound of heroin as well as several 
’ . pounds of cocaino* The D.2*A* would not go tixrou.t) with any of tho 

u buys' and stated that I coxfid not work in an undercover comps city* 
‘it shocked me that the D*B*A* would not go though with tho-purchase 

;! of narco.tics from. Brad Marcello. ~ „

■ Later tho D^A*, Brad Marcello and Jerry Prokos wore instm- 
h • mental in framing mo for ’’conspiracy to distribute cocaino,” I

1 ; • later loomed that Brad Marcello is really Specie!. -Agent .Ron Byron 
Baker of tho D*3*A* and that Jerry Prokoo is a-specif, employee of 

v tho-D.E.A* Lhilo I was a ’’special employee” of tho.D*3*A* I actual­
ly arranged to riako a purchaso of narcotics from a- Special Agent 
(Ron Baker) of tho D.B.A* who was involved in sr-iuggling the coooino 
into tho country* This is tho reason that I hive-been xbmod* .

Federal Government to try to help in their arrest 
and was framed by Jerry Prokos and Brad Marcello* 
much reach is documented and in tho possession of M

and conviction, 
;U1 of this and 

i>* Ernest D*
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B?ob;Si5 (Brookins and Tax-off to: Offices, 2013 Caxn Tovd^t.^ 
toco Center, Atlanta, Georgia 30303, telephone (<A) 659-2oy0«

I contacting, because I the awful position *
; whore I x.iust toing what infox'-uxtion 1 hero to tho attention ox acne 
’ Senate or Congressional Coxiittoe or else 1’11 go to prison framed 
fox' a crime which I innocent of* only real hopo of getting 
out of jail and clearing ny none is to c-yoso the real criminals for 
what thoy a^Or , , • ;

.1 I am attempting to’bring my caso to the attention of people who 
. will act on it and investigate tho notorial •.;Uich X prej^o’, I an * 

asking you to help ric with this in whatever way you can so that it 
Con bo properly investigated. Because X wont to the government in 
good faith, 1 havo suffered »oro than exyono should hivo and so has , 
Ay family, . , ■ • ’ •

" -I have once again gone to tho Podoral. Government in order to 
Supply then with information and cuao. again I have boon framed for 
& crime which I did not commit. X urgently need help with this caso 
ox* I’ll bo tho victim of a terrible injustice. I’s already tho vic- 

■ tin of a torriblo injustice, but if someone or some agency doesn’t , 
.help mo, the D.2.A. shell bo successful in framing me■ so that I’ll J 
spend many years in prison for a crime which I ax cospxotoly inno­
cent of. . * ' , .

'■ 'Though those materials are longthly, I do urge you to study 
dm closely as X can assure you tho information contained Unrein is 
of. major interest. IV mother is typing thia mat oriel for no and nail 
ing it to you ns I am in tho Fulton Cowry Jail in Atlanta. • Though 
my mother may moke minor errors said mistakes in her typing, I con as­
sure you that what material you receive is completely true and factu­
al to the best of ny knowledge. ' . , ’ ■ , ’<

■'A-I do urge you to contact’ Hr. Bernard Pohstorwald and "Hr. lion 
Smith in order to verify most of the information which I am supply­
ing you. I can assure you that Hr, Ken Smith, end hi*. Ponstorwold 
can'and will' attest to my sincerity and honesty. ~ ' •

,; -Sinca*oly yours,

: P.S. In regards to tho only major mistake which wj mother mace m 
typing up my story, the individual whom my mother referred to as

, "Hayne Smith from Hinder, Ga.," is actually Phil aithX.in Kinder, 
Ga. ■. Also, it was Bill Jackson who told mo that "President Kennedy 
was assassinated because he was conspiring with tho CowAinist” and 
not Herman Jackson as my mother typed* ' , .. ■

3
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Mr. Gebhardt

J. S. Pcclman

MORXIU

July 7, 1975

1 - Mr. Gebhardt
1 - Mr. FeeIran
1 - Mr. Lawn
1 - Mr. Moore

This is the case involving the murder of. 
Martin Luther Zing in Memphis, Tennessee, in April, 1959. 
Janes Earl Ray had pleaded guilty in State Court, 
Tennessee, and is presently serving a 99-year sentence.

By memorandum dated July 2, 1975, John C. Keeney, 
Acting Assistant Attorney General, Criminal Division, U. S. 
Department of Justice, requested that a representative of 
tills Bureau appear at a meeting at the Department where 
Dick Gregory intended to furnish soma infomation he 
has received pertaining to the assassination of Martin 
Luther King.

Pursuant to the Instructions of Deputy Associate 
Director Thomas J. Jenkins to the General Investigative 
Division, Supervisors John C. Lawn and Edward J. McDonough 
attended this meeting at the Department on Thursday, 
July 3, 1975. Also in attendance was Departmental 
Attorney Steven Korn, Dick Gregory and Ralph Schoenman.

Gregory advised that he desired to defer to
Mr. Schgm^^^^associate, who had received new information 
fron Atlanta, Georgia, pertaining to
the assassinatxo^o^Dr^King.

The information related by Schoenman was 
sama Information furnished to td^^^^eau in 1971 by^^|. 
During a subsequent in terview, had revealed that
the information furnishe^j^hlm was fabricated. The 
Information furnished byHHHancl the results of the 
Interview were furnished tothe Civil Rights Division in 
April, 1971.

Schoonman and Gregory were advised that this Bureau 
had received this information previously and that the 
information had also been furnished to the Civil Rights 
Division.

44-38861

JCLibap (5) COOTIMUED - OVER
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Metaorandua to Mr. Gebhardt 
RE: MURKIH

Schoennan indicated that he planned to prepare 
a report of his findings and would send copies to the Civil 
Rights Division and to the FBI. The meeting was then 
terminated.

ACTIO?}: Kone. For information.

2
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Director
federal Bureau of Investigation JCKiCWBsJRRtjaj

John C. .Keeney
Acting Assistant Attorney General 
Criminal Division
Assassination of President 
John F. Kennedy

Assassination buff Dick Gregory has requested an opportunity 
to present materials and information he has on the above subject 
to a representative of the Criminal Division, Apparently they 
relate to the claims of Richard C. Kagell described.in your 
memorandum of June 12, 1975 to the Attorney General, subject as 
above. In order to facilitate receipt and turnover for such 
investigative action as may be appropriate, we would appreciate 
designation of an FBI representative to be present during 
Mr. Gregory*s presentation.

Please advise Mr. James R. Robinson, General Crimes Section, 
Criminal Division, of the name of your representative. 
Mr. Gregory’s visit is expected sometime on Julyut, 1975. 
Mr. Robinson will advise your representative of the specific time 
and place when he is notified thereof by Mr, Gregory.
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Mr. Gebhardt June 26, 1975

J. S. Pec Iinan

MURKIN

Gebhardt 
PeeIman 
McDonough 
Moore

BACKGROUND s Thia is the case Involving the murder of 
Martin Luther King in Memphis, Tennessee, in

April, 1968. James Earl Ray had pleaded guilty in State
Court, Tennessee, and is presently serving a 99-year 
sentence. ‘ • ■

Ray had appealed his conviction on grounds that 
he was not properly represented or counseled by his attorney 
at the time he entered his guilty plea in 1969. However, 
in February, 1975, a Writ of Habeas Coirpus was denied Ray 
in U. S. District Court, Western District of Tennessee.

s On June 21, 1975, the Wire Services carried
information revealed by Atlanta, Georgia, Public Safety 
Commissioner Reginald Eaves, to the effect that Eaves 
was in possession of *,.« strong information on the 
conspiracy” in the death of Martin Luther King. Eaves •
indicated that he had received this information from a •
second party, which information “warrants our serious

l consideration, "//a copy of -this information was furnished by i
Eaves to our Atlanta Office. . :

A review of this informatlor^o^th^Atlanta Division t
revealed that the source, previously had '

\ been interviewed by Specia^Agents of the Atlanta Division on 
x4/7/71. At that tira©, admitted that his information

pertaining to the murder of Martin Luther King was completely 
fabricated. Subsequent investigation a^c^failed to substantiate 
any of the information as revealed byHHK The results of i
that interview and of the subsequent investigation were • . /
furnished to the Civil Rights Division, U. 6. Department of /
Justice, in April, 1971. ■ ■ L

■The information furnished by Mr. Eaves to I
the Atlanta Office is identical to that previously §
furnished to the Atlanta Office in 1971. 'I

44-38861 J
Enclosure ;

' ' ■ ' r
EJM;bap (5) CONTINUED - OVER ;
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Peelman to Gebhardt memorandum 
RE: MURKIN

ACTIONi If approved, to preclude any further misguided 
releases on the part of Mr. Eaves, he will be advised of the 
previous receipt and resolution of the information from 

Attached is an airtel along these lines.

The Civil Rights Division is being furnished a 
copy of the information received from Mr. Eaves and its 
attention will be directed to the results of the previous 
investigation conducted thereon.
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AIRTEL

6/27/75

Toi SAC। Atlanta

From: Director, FBI (44-38861)

MURKIN
1 - Mr. Peelman
1 - Mr. McDonough

With respect to the information furnished your 
office by Public Safety Commissioner Reginald Savos concerning 
captioned matter, you should advise him that this 
information is identical to information previously 
furnished by H^^HHH^B to your office in 
April, 1971* Ha should be advised that at that
time admitted the information was entirexyfabricated 
and that subsequent investigation failed to substantiate 
any of the Information revealed by^^Mfland and all of this 
Information was forwarded to the Civil Rights Division, 
U* S. Department of Justice, in April, 1971*

EJMibap (5)

NOTE: See Peelman to Gebhardt memorandum, 6/26/7.5, 
same caption.
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^Knig^SlayingCaSe 7?"
' '‘.?ATLAm>-Peli« . Commissioner

^Reginald Eaves Says he has received 
^^sorn statements and documents alleg- 
'.j^g a conspiracy in the slaying of ch$l 
! rights leader Dr. Martin Luther King 
HJrr

He^said the-material was sufficient 
j to warran'tfurther investigation.' 
j -ft Eaves refused Friday to give details 
!, except to say the statements were 
। "well written* and include many 
! “facts, dates and events." The material 

was from a person he declined to iden­
tify and was delivered by an interme- 

j diary, whom “I respect'a great deal” 
, n Eaves said. > » 1 ■ I
. i t ; Eaves, said he hopes to know win 
I | two weeks whether thecharges-.war- 
I Sant turning the material over to The 
L£^L^^?llI>0'kesman ^ n0 ^nVes'

The Washington Post 
Washington Star-News ________ 
Daily News (New York) _______ 
The New York Times _______ 
The Wall Street Journal _________ 
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J

Mr. Gebhardt J . June 24, 1975

1 - Mr. Gebhardt
J. S. Peelman ‘ * \ 1 - Hr. Peelman

A 1 - Mr. Lawn
1 — Mr. Moore

MURKIN , . . ,. '

BACKGROUND: This is the case involving the murder of 
Martin Luther King in Memphis, Tennessee, in 

April, I960. James Lari Ray had pleaded guilty in State 
Court, Tennessee, and Is presently serving a 99-year 
sentence.

Ray had appealed his conviction on grounds that 
he was not properly represented or counseled by his attorney 
at the time he entered his guilty plea in 1969. However, ’ 
in February, 1975, a Writ of Habeas Corpus was denied Ray 
in U. S. District Court, Western District of Tennessee. ,

On June 21, 1975, the Wire Services carried , 
information revealed by Atlanta, Georgia, Public Safety -. 
Commissioner Reginald Eaves, to the effect that Eaves ■ •
was in possession of "... strong information on the 
conspiracy" in the death of Martin Luther King. Eaves 
indicated that he had received this information from a 
second party, which information "warrants our serious ■ 
consideration,” A copy of this information was furnished by 
Eaves to our Atlanta Office. ■

A review of this information by the Atlanta Division 
revealed that the source, ^^^H^^^H^H^B previously had 
been interviewed by Specla^AgentsoftheAtlanta Division on 
4/7/71. At that time, admitted that his information
pertaining to the murder of Martin Luther King was completely 
fabricated. Subsequent investigation als^failed to substantiate 
any of the information as revealed by ^^1. The results of 
that interview and of the subsequent investigation were 
furnished to the Civil Rights Division, U. S. Department of 
Justice, in April, 1971. • .

Civil Rights Division is being furnished copy 
of information received from Mr. Eaves, along with 
results of previous investigation concerning this information.

ACTION: None. For information. •

44-38861 ■ ,

JCLtbap (5) .
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